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Z Á P I S N I C A 
zo sedemnásteho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine,  

konaného dňa 17. 06. 2016 
 
 
Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta 

Ing. Jana Rosičová, PhD., prednostka MsÚ   
Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór  
JUDr. Ladislav Alušík 
Mgr. Erik Cap      
Ing. Ján Čop 
Ing. Daniela Galandová 
Marek Gerboc       
Mgr. Peter Hasin   
MUDr. Jozef Homza   
JUDr. Jaroslav Koco      
MUDr. Andrej Kulan  
Ing. Jaroslav Regec 
MUDr. Marián Regec    
Mgr. Ľubov Reháková  
MUDr. Miroslav Suchý         
Ing. Martin Šebák       
Mgr. Mária Todáková 
Anton Vass 
Peter Vološin   

 
Neprítomný:   Ing. Marián Kníž 
    
 
Prizvaní: JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb 
  Ing. Lýdia Gičová, vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
 Ing. Dana Mariničová, vedúca finančného oddelenia 

Ing. Jana Makajová, vedúca oddelenia sociálnych vecí a rodiny 
PhDr. Jarmila Sivčová, vedúca oddelenia sociálnych služieb 
JUDr. Ján Maškulík, náčelník MsP 
Mgr. Eva Mihaliková, poverená vedením oddelenia organizačného a vnútorných vecí 
a hovorkyňa mesta 

  Ing. Ján Alušík, riaditeľ VPS, s. r. o., Snina 
PhDr. Daniel Andráško, riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového strediska Snina 

 
 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Interpelácia občanov 
3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 17. 06. 2016 
4. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2016 
5. VZN mesta Snina o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na 

území mesta Snina 
6. Zmeny a doplnky č. 6 Územného plánu mesta Snina  
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7. Doplnok č. 6 k VZN mesta Snina č. 109/2011 o podmienkach prenájmu hnuteľného 
a nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom 
v znení doplnkov č. 1 - 5 

8. Doplnok č. 4 k VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania 
s majetkom mesta Snina v znení doplnkov č. 1 - 3 

9. Doplnok č. 3 k Zásadám odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva v Snina a členov 
komisií pri MsZ v Snine v znení doplnkov č. 1 a 2 

10. Záverečný účet mesta Snina za rok 2015 
11. Investičný zámer Odkanalizovanie dažďových vôd na Ul. hámorskej v Snine 
12. Prijatie úveru na financovanie istiny z „Dohody o splátkovom kalendári“ uzatvorenej medzi 

mestom Snina a Michalom Mergom – Sukmont Merga a spol.  
13. Návrh druhej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2016 
14. Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za I. štvrťrok 2016 
15. Zmena uznesenia MsZ č. 10/2015 zo dňa 27. 01. 2015 – Zriadenie mestskej rady a voľba jej 

členov 
16. Zmena uznesenia MsZ č. 11/2015 zo dňa 27. 01. 2015 – Zriadenie komisií mestského 

zastupiteľstva a voľba predsedov, podpredsedov a členov 
17. Zmena uznesenia MsZ č. 186/2016 zo dňa 17. 03. 2016 
18. Schválenie zmluvy o budúcej zmluve na prevod nehnuteľnosti – časť pozemku parc. č. CKN 

5066/35 pre Východoslovenskú distribučnú, a. s., Košice 
19. Zrušenie vecného bremena – výmaz ťarchy – Beky, a. s., Snina  
20. Zrušenie vecného bremena – výmaz ťarchy – Hakulin Michal a Verona 
21. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj podielu pozemku parc. č. CKN 183/29 vo 

vlastníctve mesta Snina – Halászová Miroslava, Snina 
22. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj bytu vo vlastníctve Mesta Snina – Vladimír Koco, 

Snina  
23. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/413, k. ú. Snina, 

z dôvodu osobitného zreteľa – Čopíková Anna a spol.  
24. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/414, k. ú. Snina, 

z dôvodu osobitného zreteľa – Haburaj Jozef s manželkou  
25. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/412, k. ú. Snina, 

z dôvodu osobitného zreteľa – Labanič Marián 
26. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/411, k. ú. Snina, 

z dôvodu osobitného zreteľa – Niskáčová Katarína 
27. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/362, k. ú. Snina, 

z dôvodu osobitného zreteľa – Potucká Monika 
28. Zmluvný prevod nehnuteľností priamym predajom – odpredaj pozemkov parc. č. CKN 

4264/44 a CKN 4264/45, k. ú. Snina – Miroslav Kostišče 
29. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľností pozemkov par. č. CKN 4264/1, 4264/46, 4264/47, 

k. ú. Snina, z dôvodu osobitného zreteľa – Anna Dunajová 
30. Zmluvný prevod nehnuteľnosti priamym predajom – odpredaj pozemku parc. č. CKN 2238/36 

– Marcela Galandová - GAMECO 
31. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 2520/65 z dôvodu 

osobitného zreteľa – Pravoslávna cirkevná obec Snina  
32. Prenájom nehnuteľného majetku mesta Snina z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre 

Animoterapeuticko – jazdecké centrum Snina  
33. Zámer nakladania s nehnuteľným a hnuteľným majetkom mesta, prenájmom tepelného 

hospodárstva – GGE, s. r. o., Považská Bystrica 
34. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 

pozemku parc. č. CKN 3958/889, k. ú. Snina – Ďurika Štefan 
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35. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 
pozemkov parc. č. CKN 1225/289, 3596/8, 3596/9, 3596/10, 3958/893, 3958/894 a 3596/7 – 
Kamlárová Anna  

36. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 
časti pozemku parc. č. CKN 1225/263, k. ú. Snina – Ján Havriľák 

37. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku mesta priamym predajom – pozemkov 
parc. č. CKN 5652/67, 5652/68, 5652/78, 5652/79 

38. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku mesta priamym predajom – časti pozemku 
parc. č. CKN 3958/1, k. ú. Snina  

39. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku mesta priamym predajom – časti pozemku 
parc. č. CKN 1121/160, k. ú. Snina  

40. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 
pozemkov parc. č. CKN 1968/153, 1968/154, k. ú. Snina – Kapko Michal  

41. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 
pozemkov parc. č. CKN 3958/645 a 3560/8, k. ú. Snina – Guľaš Vladimír a Katarína 

42. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 
pozemkov parc. č. CKN 2146/36 a 2146/37, k. ú. Snina – Karľová Jana, Snina 

43. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 
časti pozemku parc. č. CKN 1121/169, k. ú. Snina – Šepeľová Mária a spol., Snina 

44. Akčný plán k Programu hospodárenia a sociálneho rozvoja mesta Snina  
45. Zmluva o združení právnických osôb uzatvorená medzi mestom Snina a Prešovským 

samosprávnym krajom 
46. Schválenie Zmluvy o partnerskej spolupráci  s poľským partnerom 
47. Prolongácia čerpania finančných prostriedkov z úveru na dočasné krytie nesúladu príjmov 

a výdavkov mesta Snina 
48. Interpelácia poslancov 
49. Záver  

 
 

1. Otvorenie 
 
     Ing. Štefan Milovčík – otvoril sedemnáste zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, na  
ktorom všetkých srdečne privítal. Na dnešné rokovanie boli prizvaní: riaditelia úradov štátnej správy, 
konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o. – Ing. Ján Alušík,  riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového 
strediska Snina – PhDr. Daniel Andráško, náčelník MsP a vedúci oddelení MsÚ. 
 
Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. Primátor 
konštatoval, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
 
Schválenie programu: 

Program dnešného rokovania dostali poslanci v pozvánke spolu s materiálmi.  Na návrh mestskej 
rady primátor mesta, ako predkladateľ materiálov, stiahol z rokovania materiály č. 28 a 29.  

Do programu navrhol zaradiť nový materiál č. 47 - Prolongácia čerpania finančných prostriedkov 
z úveru na dočasné krytie nesúladu príjmov a výdavkov mesta Snina, ktorý poslanci dostali pri 
prezentácii.  
 

Anton Vass – z programu navrhuje stiahnuť materiál č. 8 - Doplnok č. 4 k VZN mesta Snina č. 
110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov č. 1 – 3. 
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Ing. Štefan Milovčík – privítal na zasadnutí Ing. Jaroslava Regeca a zablahoželal mu k vysokej 

štátnej funkcii. Zasadnutia MsZ odporúča plánovať vždy na piatok, aby sa ich mohol Ing. Regec 
zúčastňovať. Myslí si, že to nebude problém.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – prosí úrad, aby jednotlivé zastupiteľstvá boli programovo rovnako 

vyťažené. Niektoré zastupiteľstvá sú striedme, dvojbodové. Teraz je veľa materiálov a keď chcú 
poslanci seriózne naštudovať všetky materiály, časovo sa to nedá. Prosí do budúcna, aby to, čo nie je 
aktuálne a nutné, aby sa za každú cenu na zasadnutie nedávalo. Program zasadnutia treba robiť 
rovnomerne, aby poslanci boli spôsobilí kvalifikovane k jednotlivým bodom prijímať rozhodnutia – 
úloha.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – nebol to zámer úradu. Je tu 9 prevodov a 9 zámerov, ale tieto materiály 

nebolo možné urobiť skôr z dôvodu, že neboli predložené stanoviská príslušných komisií a to 
z dôvodu, že neboli uznášaniaschopné. Niektoré stanoviská komisií neboli známe dokonca ani ku dňu 
spracovania materiálov na toto zasadnutie. Takže to nie je chyba úradu.  
 
Hlasovanie za stiahnutie bodu č. 8:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
Materiál stiahnutý z rokovania.  
 
Hlasovanie za program ako celok:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
 
Voľba návrhovej komisie:  
Do návrhovej komisie primátor určil týchto poslancov:     -    JUDr. Jaroslava Koca, 

- Ing. Jaroslava Regeca, 
- Marka Gerboca.  

      
Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Mgr. Peter Hasin, 
Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária 
Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: Marek Gerboc, JUDr. Jaroslav Koco – 2 poslanci 
nehlasoval: MUDr. Andrej Kulan – 1 poslanec 
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Návrhová komisia si zo svojho stredu za predsedu zvolila JUDr. Jaroslava Koca.  
 
Za overovateľov zápisnice  primátor určil týchto poslancov:     -     Mgr. Ľubov Rehákovú, 
        -     Mgr. Máriu Todákovú.  
          
Za zapisovateľku: p. Ľubicu Lattovú.   
 
 
 

2. Interpelácia občanov 
 

PhDr. Evald Štofík – v týchto dňoch p. Vass posielal pozvánky na stretnutie ohľadom 
prerozdeľovania dotácií a ohľadom vytvorenia novej koncepcie. Platí nový zákon o športe od januára 
tohto roku, vyplýva tam povinnosť pre samosprávy vypracovať koncepciu športu. Vyplývajú tam aj 
iné povinnosti. Druhá vec – pravidlá ohľadom prerozdeľovania dotácií máme, načo nám je vytváranie 
nových pravidiel, keď pravidlá máme, ale sa nedodržiavajú? Kto bude garanciou toho, že keď sa 
vypracuje nová koncepcia, že sa bude aj dodržiavať? Podľa slov hlavného kontrolóra bol vo svetle 
podozrenia, lebo zle zúčtoval dotáciu. Jeho klub preto na tento rok nedostal dotáciu. Všetko však 
zúčtoval v súlade s pravidlami a so zmluvou. Podporila ich pani poslankyňa Todáková, ktorá sa 
vzdala dvoch svojich platov v prospech klubu, pretože cítila, že sa tu deje nejaká skrivodlivosť.  Sú 
aj druhé kluby, ktoré sú vo svetle podozrení, ale je k nim iný prístup. Buď sú nejaké pravidlá, ktoré 
sa dodržiavajú, alebo nie sú pravidlá a každý si robí čo chce – úloha. 

 
Ing. Štefan Milovčík – odpoveď bude doručená písomne.  
 
Mgr. Peter Harmaňoš – chce sa vyjadriť k činnosti komisie na poskytovanie grantov. Bol 

členom tejto komisie, pracoval ako funkcionár v dvoch športových kluboch, takže vníma túto 
problematiku. Činnosť tejto komisie je vysoko neprofesionálna, pretože dotácie sa prideľujú bez 
pravidiel. Ide o čistý lobizmus. Treba s tým niečo robiť. Vznikajú problémy, ktoré treba riešiť. 
Členovia komisie sú členmi klubov, ktoré dotácie žiadajú. Takže prerozdeľovanie nie je spravodlivé. 
Poskytovanie neodráža skutočnú potrebu subjektov. Niektorým to pokrýva celoročnú potrebu, 
niekedy aj nad ich potrebu. Tieto kluby si vôbec nehľadajú sponzorov, pretože im stačí dotácia od 
mesta. V mene občanov navrhuje: 

1. obsadiť komisiu nezávislými členmi – tí, ktorí nie sú členmi žiadneho subjektu, ktorý žiada 
o dotácie,  

2. vypracovať jasné pravidlá pre prideľovanie a kontrolu prideľovania finančných prostriedkov,  
3. do povinnosti žiadateľov zahrnúť aj iné financovanie ako sú sponzori, príspevky a iné 

finančné príjmy,  
4. vytvoriť jednotné podmienky pre vyúčtovanie a kontrolu pridelených finančných 

prostriedkov.  
Takže v mene občanov, ktorí žiadali, aby s týmto vystúpil, žiada, aby bol určený záväzný termín na 
uskutočnenie prednesených návrhov – úloha.  
 

Ing. Štefan Milovčík – v decembri pri schvaľovaní rozpočtu hovoril, že sám nevie určiť pravidlá 
na prideľovanie dotácií, ktoré tvoria 1 % z rozpočtu mesta. On sa stará o zvyšných 99 % rozpočtu, 
ktoré sú veľmi dôležité. Je na ostatných, aby sa to spravodlivo rozdeľovalo. Môže sa stať, že na 
budúci rok navrhne, aby dotácie neboli prideľované. Naposledy sa to udialo v meste Banská Bystrica, 
ktorá vypustila dotácie pre veľký futbalový klub Dukla.  
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MUDr. Miroslav Suchý – k vystúpeniu Mgr. Harmaňoša - komisia pracuje na vysokej úrovni, 
pracuje profesionálne. O zložení komisie rozhodli poslanci, ktorí navrhli svojich zástupcov. 
V komisii musia byť ľudia, ktorí sa športu rozumejú, aby vedeli informovať o práci klubov.  

 
Ing. Daniela Galandová – chce vyzvať p. Vassa, aby opätovne zvolal pracovné stretnutie 

poslancov k zmene VZN. Komisia regionálneho rozvoja zmenu VZN jednohlasne zamietla. 
Stotožňujú sa s tým, že VZN sa nedodržiava, ale žiadosti o dotácie majú hodnotiť tri komisie  - 
regionálneho rozvoja a bytová, nielen komisia na prideľovanie dotácií. Niekedy to takto fungovalo. 
Dnešný systém hodnotenia nie je objektívny, odrádza žiadateľov od hľadania sponzorov a niektorých 
žiadateľov odrádza to, aby obiehali poslancov kvôli 200 či 300 eurám. Súčasné nastavenie je výhodné 
len pre určité záujmové skupiny.  

 
Anton Vass – pracovné stretnutie poslancov ohľadom tejto problematiky bude na budúci štvrtok 

o 16.00 hod.. Všetkým poslancom pošle pozvánku.  
 
Mgr. Erik Cap – nový zákon o športe – bol na školení k tomuto zákonu. VZN sa musí zmeniť 

podľa tohto zákona. Kluby si musia zmeniť klubové stanovy, aby vôbec mohli žiadať o dotáciu či už 
mesto alebo štát. Treba si dať nato pozor, je tam určený nejaký dátum na tieto zmeny.  

 
 

 
3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti ku dňu 17. 06. 2016 
 
Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – kontrola 03 – inventarizácia na základných školách – závažné 

problémy sa nezistili. Keď sa rušila ZŠ 1. mája a bola nariadená inventúra, vtedy boli hlasy, že je tam 
strašný neporiadok – chce k tomu vysvetlenie, ako sa to doriešilo. Komplexnú informáciu 
o inventarizácii na tejto škole.  

 
Ing. Daniela Galandová – mestský úrad by mal byť nápomocný pre školy, hoci každá škola má 

svoju právnu subjektivitu. Preto navrhuje, aby úrad pre školy vypracoval: 
1. jednotnú smernicu pre zverejňovanie zmlúv, vystavených faktúr, 
2. jednotná smernica pre vykonávanie verejného obstarávania.  

Ide o to, aby to mala každá škola rovnako a nie ako je to teraz – úloha. 
 

Mgr. Peter Hasin – spoločnosť GGE – na júnové zasadnutie MsZ mal byť predložený materiál 
ohľadom rekonštrukcie rozvodov, ale nie je. Chce vedieť prečo. Prenájom pozemku pre Autotex,        
s. r. o. – v správe je konštatované, že uznesenie je čiastočne splnené. Odstavné plochy sú vybudované 
a pripravuje sa zmluva na odkúpenie týchto plôch, čo bude so zákazovými značkami, ktoré sú tam 
osadené?  

 
Ing. Jaroslav Regec – žiada hlavného kontrolóra, aby sa pozrel, či je zadávanie priamych 

zákaziek pre VPS legitímne. Je potrebné, aby táto spoločnosť spĺňala isté podmienky. Ak ich nespĺňa, 
nemôžeme jej priame zákazky zadávať – úloha. 

 
JUDr. Ladislav Alušík – kontrola 04 – kontrola prevodu nebytových priestorov na sídl. 

Komenského – výsledok kontroly je bez nedostatkov. Nevie sa s tým stotožniť. V zmluve boli 
dohodnuté bezúročné splátky, ale potom došlo k odstúpeniu od zmluvy, pretože kupujúci neplnil 
podmienky kúpnej zmluvy. Odstúpenie od zmluvy ako aj určenie bezúročných splátok v zmluve je 
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v kompetencii mestského zastupiteľstva. Má to právne dôsledky, pretože odstúpenie od kúpnej 
zmluvy je podľa jeho názoru neplatné.  

 
Ing. Boris Pargáč – inventarizácia ZŠ 1. mája – nebolo predmetom kontroly kontrolovať priebeh 

vykonávania inventarizácie na tejto škole. Inventarizáciu vykonával mestský úrad, takže na otázky 
zodpovie oddelenie právne, správy majetku a služieb. Kontrola inventarizácie na tejto škole 
neprebehla, pretože bol problém dostať sa k niektorým dokladom, ktoré boli ku kontrole nutné. V čase 
jeho kontroly inventarizácia na tejto škole ešte nebola ukončená. Čo sa týka prevodu nebytových 
priestorov na sídl. Komenského – nevidí problém v tom, aby sa zmluva vypovedala, ak sa neplnia jej 
podmienky, ak je to v zmluve zakotvené.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – Autotex, s. r. o. – parkovisko je ukončené, bol mu predložený protokol 

o ukončení stavby. V zmysle prijatého uznesenia je pripravený návrh kúpnej zmluvy, ktorý je 
momentálne  v „kolečku“. Parkovisko prechádza do vlastníctva mesta za 1,- €. Po podpísaní zmluvy 
budú tieto dopravné značky odstránené.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – chce vedieť, či je inventúra na bývalej ZŠ 1. mája ukončená a s akým 

výsledkom, pretože je tu nový právny subjekt, ktorý musel prevziať majetok a nemôže to byť predsa 
vo vzduchoprázdne. Nie je to v súlade so zákonom – úloha. 

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – inventarizácia majetku bola ukončená k 31. 08. 2016.  

V inventúrnom zápise boli zachytené nedostatky, ktoré boli riešené priamo inventarizačnou 
komisiou. Na nový subjekt prešla len tá hodnota majetku, ktorá bola fyzickou inventarizáciou 
skutočne zistená. Boli tam nedostatky, nebolo všetko v poriadku. Inventarizačný zápis bude JUDr. 
Alušíkovi predložený.    

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   správu o výsledkoch kontrolnej 

činnosti ku dňu 17. 06. 2016. 
 

Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 202/2016 

 
 
 

4. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2016 
 

Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór.  
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JUDr. Ladislav Alušík – na mestskej rade doplnil plán kontrolnej činnosti, ktorý si mestská rada 
osvojila.  

 
Mgr. Mária Todáková – predkladá poslanecký návrh k plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 

2016 - uskutočniť kontrolu plnenia uznesení č. 639/2014 a 640//2014 zo dňa 11. 09. 2014, nakoľko 
od občana mesta Snina dostala list.  

 
Ing. Štefan Milovčík – na mestskej rade, ktorá bola v utorok 15. 06., JUDr. Alušík navrhol 

doplniť plán kontrolnej činnosti o body:  
- kontrola činnosti Centra voľného času, 
- kontrola všetkých poistných zmlúv, 
- kontrola stavu majetkovo právneho vysporiadania pozemkov užívaných mestom, 
- kontrola vymáhania pohľadávok mesta (okrem odpadu). 

Mestská rada sa však s týmto návrhom nestotožnila.  
 

Mgr. Erik Cap – o čom sú uznesenia, ktoré navrhuje Mgr. Todáková doplniť ako kontrolu do 
plánu kontrolnej činnosti? Nevie, o čom má hlasovať.  

 
Mgr. Mária Todáková – treba preveriť, či kúpna zmluva je v súlade s uznesením, ktoré schválili 

poslanci. Ide o problém dvoch podnikateľských subjektov – prístupová cesta na zásobovanie predajne 
p. Jankaja a DOTY, s. r. o. JUDr. Paľovčík jej povedal, že všetko je v súlade s uznesením.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal poslanecký návrh Mgr. Todákovej.  
 

Poslanecký návrh Mgr. Todákovej:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á   hlavnému kontrolórovi uskutočniť kontrolu plnenia 

uznesení č. 639/2014 a 640//2014 zo dňa 11. 09. 2014, schválených Mestským zastupiteľstvom 
v Snine.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – netreba to predkladať ako návrh na nové uznesenie, ale ako doplnenie 

plánu na 2. polrok 2016.  
 
Mgr. Mária Todáková – súhlasí.  
 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal upravený poslanecký návrh Mgr. Todákovej.  
 

Poslanecký návrh Mgr. Todákovej:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á   hlavnému kontrolórovi doplniť plán práce o kontrolu 

plnenia uznesení č. 639/2014 a 640//2014 zo dňa 11. 09. 2014, schválených Mestským 
zastupiteľstvom v Snine.  

 
Hlasovanie o návrhu Mgr. Todákovej:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, 
Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 7 poslancov 
proti: Mgr. Erik Cap – 1 poslanec 
zdržalo sa: MUDr. Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, 
Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Anton Vass – 8 poslancov 
nehlasoval: --- 
 
Návrh Mgr. Todákovej nebol schválený.  
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JUDr. Ladislav Alušík – predkladá poslanecký návrh k doplneniu plánu kontrolnej činnosti na 
2. polrok 2016.  

.  
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal poslanecký návrh JUDr. Alušika.  
 
Poslanecký návrh JUDr. Alušíka: 
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   doplnenie plánu kontrolnej činnosti o tieto 

témy:  
1. Kontrola CVČ mesta 
2. Kontrola stavu majetkovoprávneho vysporiadania pozemkov užívaných mestom 
3. Kontrola stavu vymáhania pohľadávok mesta 
4. Kontrola poistných zmlúv uzatvorených na majetok mesta 

 
Hlasovanie o návrhu JUDr. Alušíka:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, Ing. Jaroslav 
Regec, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková – 7 poslancov 
proti: --- 
zdržalo sa: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, MUDr. Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej 
Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass, Peter Vološin – 9 poslancov 
nehlasoval: --- 

 
Návrh JUDr. Alušíka nebol schválený.  
 

JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   plán kontrolnej činnosti na 2. polrok 2016.  
 

Plán kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra mesta Snina na 2. polrok 2016 
 

júl:   
- Kontrola plnenia uznesení 
- Kontrola postupu mesta Snina a jeho obchodných spoločností pri povinnom                        

zverejňovaní zmlúv, faktúr a objednávok podľa zák. č. 546/2010 Z. z. za rok 2015 
  

august:           
- Kontrola plnenia uznesení 
- Kontrola na základe uznesenia MsZ v Snine     

         
september:         

- Kontrola čerpania rozpočtu a hospodárenia s finančnými prostriedkami mesta Snina 
v Mestskej polícii v Snine na rok 2015 

- Kontrola plnenia uznesení 
- Kontrola na základe uznesenia MsZ v Snine        

      
október:    

- Kontrola plnenia uznesení 
- Kontrola nakladania s majetkom mesta, kontrola uznesení MsZ o prevode majetku  

za rok 2015 
- Kontrola na základe uznesenia MsZ v Snine             
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november:   
- Kontrola plnenia uznesení 
- Kontrola vybraných pokladničných operácií MsÚ za rok 2015 
- Kontrola na základe uznesenia MsZ v Snine     

         
december:  

- Kontrola plnenia uznesení  
- Stanovisko hl. kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta na rok 2017 

 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav 
Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Jaroslav Regec – 2 poslanci 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 203/2016 

 
 
 

5. VZN mesta Snina o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 
odpadmi na území mesta Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Lýdia Gičová, 

vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP a Ing. Nadežda Lazoríková, referentka oddelenia výstavby, 
ÚP, ŽP a SP.   

 
MUDr. Jozef Homza – naozaj ide iba o vyvezenie tej jednej 110 litrovej nádoby? Čo ak občan 

pristaví k tejto nádobe ešte odpad navyše, ten VPS nevyvezie? Ak to má byť tak, tak tento návrh 
nepodporí.  

 
Ing. Ján Alušík – je to tak, ako je napísané. Občania majú možnosť separovať, takže pri 

separovaní by občan nemal vyprodukovať odpad viac ako do 110 litrovej nádoby. Občan môže svoj 
odpad priviesť na VPS a VPS ho bezplatne od občana prevezme.  

 
MUDr. Jozef Homza – ide mu hlavne o bio odpad. Keď urobí väčší výrez stromov a odpadu je 

viac ako 110 litrov, nezdá sa mu logické, aby to pracovníci nezobrali a občan si to sám musel viesť 
na VPS.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – toto by nemal byť problém. Predchádzali by sme tak vytváraniu 

čiernych skládok. Veď tu ide len o ojedinelé prípady. Nestáva sa to pravidelne. Vo VZN sa hovorí, 
že občan má odpad vyložiť ráno pred zberom odpadu. Čo ak to vyloží skôr, bude z toho problém, 
pôjde o porušenie VZN?  

 
Ing. Ján Alušík – vo VZN je uvedené, že najneskôr do 6.00 hod. v deň konania zberu, takže nič 

sa nestane, ak občania odpad vyložia aj deň vopred. Riskujú iba to, že to vandali rozkopú po ulici.  
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MUDr. Jozef Homza – ak to má byť tak, že VPS vyvezie iba časť odpadu a zvyšok si ľudia 
majú odviezť sami na VPS, tak žiada, aby bol navýšený počet pracovníkov na zber odpadu a taktiež 
finančné prostriedky na zabezpečenie odvozu všetkého vyložené odpadu. Je nonsens, aby si ľudia 
vozili odpad na VPS sami.  

 
Ing. Štefan Milovčík – ide naozaj iba o jednorazovú záležitosť, preto sa to VPS bude snažiť 

vyriešiť terajším počtom pracovníkov.  
 
Mgr. Ľubov Reháková – je pevne presvedčená, že VZN bude schválené, ale musia ho 

dodržiavať všetci občania. Sme nároční na VPS, na aktivačných pracovníkov, ale nie sme nároční 
sami na seba. Položme si otázku, či separujeme. Ak separujeme, tak máme dosť priestoru, hoci sú 
výnimočné situácie. Musí sa zastať VPS. Minulý týždeň bol zber veľkoobjemového odpadu a občania 
vykladali veľké nábytky, koberce a podobne hneď po jeho zbere. Je to o ľuďoch.   

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie s tým, že § 6a ods. 3 VZN je 

doplnený v zmysle odporúčania MsR o vetu: „Počet nádob o jednu sa na požiadanie zvyšuje, ak 
v domácnosti žije fyzická osoba s ťažkým zdravotným postihnutím (ZŤP).“  

 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í    VZN mesta Snina č. 73/2004 o nakladaní s komunálnymi 
odpadmi, drobnými stavebnými odpadmi a priemyselnými odpadmi v znení doplnkov,   s ch v a ľ u j 
e   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 130/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 
a drobnými stavebnými odpadmi na území mesta Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, 
Anton Vass, Peter Vološin – 16 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 204/2016 

 
 

6. Zmeny a doplnky č. 6 Územného plánu mesta Snina  
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Lýdia Gičová, 
vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP a Ing. Jana Ihnátová, referentka oddelenia výstavby, ÚP, ŽP 
a SP.   

 
Ing. Daniela Galandová – všetky komisie, ktoré majú povinnosť vyjadrovať sa k VZN, majú 

mať jednotnú formuláciu – odporúčajú alebo neodporúčajú a nie iba berú na vedomie.  Potom je 
stanovisko komisie iba formálne. Takže je to do radov predsedov komisií.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – stotožňuje sa s touto pripomienkou. Máme schválený rokovací poriadok 

komisií, ktorý treba upraviť a uviesť to tam. Potom to nebude môcť nikto spochybniť.  
 



12 
 

JUDr. Ladislav Alušík – má sa chváliť zmena v súvislosti s podnikateľským zámerom na 
prerobenie 80 bytov v robotníckom hoteli. Už začalo územné či stavebné konanie? Keď sa tam tie 
byty zrealizujú, bude v rámci stavebného konania určená podmienka zriadenia parkovísk? A v akom 
počte? Ide o to, aby sme si úmyselne nespôsobili nedostatok parkovacích miest pri tomto objekte.  

 
Ing. Lýdia Gičová – zatiaľ nie je podaný návrh na vydanie územného rozhodnutia ani 

stavebného povolenia. To je možné až po schválení zmeny územného plánu mesta. Súčasťou 
územného konania a stavebného povolenia bude aj projekt odstavných plôch a tie budú musieť byť 
prepočítané v súlade s normou, čo je 1,5 parkovacieho miesta na 1 byt. Práve preto sa robí zmena 
územného plánu, aby bolo možné na časti súčasného trhoviska zriadiť odstavné plochy. Pokiaľ 
nebude predložený projekt na 120 odstavných plôch, nebude vydané stavebné povolenie na zriadenie 
80 bytov v tomto objekte. Norma musí byť splnená.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
      Mestské zastupiteľstvo v Snine po prerokovaní predloženého návrhu   b e r i e   n a  v e d o m i e 

1. Správu o prerokovaní Zmien a doplnkov č. 6 Územného plánu mesta Snina vypracovanú 
odborne spôsobilou osobou na zabezpečovanie obstarávania ÚPD a ÚPP Ing. arch. 
Miroslavom Roháľom. 

2. Výsledky prerokovania Zmien a doplnkov č. 6 Územného plánu mesta Snina. 
3. Zmeny a doplnky č. 6 Územného plánu mesta Snina sú základným územnoplánovacím 

dokumentom  na miestnej úrovni a sú v určenom rozsahu záväzným alebo smerným 
podkladom na vypracovanie a schvaľovanie ďalšej územnoplánovacej dokumentácie, na 
územné rozhodovanie a na vypracovanie dokumentácie stavieb v katastrálnom území mesta. 

4. Výsledok posúdenia návrhu Zmien a doplnkov č. 6  Územného plánu mesta Snina podľa        
§ 25 ods. 1 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný 
zákon) v znení neskorších predpisov Okresným úradom, Odbor výstavby a bytovej politiky 
Prešov  vyjadrenom v stanovisku č. OÚ-PO-OVBPI-2015/48180/133897  zo dňa 25. 11. 
2015,  

s ú h l a s í  s vyhodnotením stanovísk a pripomienok z prerokovania  návrhu  Zmien a doplnkov 
č. 6 Územného plánu mesta Snina,   s ch v a ľ u j e 

1. podľa § 26  ods. 3 stavebného zákona vo väzbe na § 11 ods. 4 písm. c) zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov Zmeny a doplnky č. 6  Územného 
plánu mesta Snina vypracované Stavoprojektom,  s. r. o., Prešov, Ing. arch. Stanislavom 
Dučayom, Jarkova 31, Prešov, 

2. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 131/2016, ktorým sa  podľa § 27  ods. 3 
stavebného zákona vyhlasuje  záväzná časť  Zmien a doplnkov č. 6 Územného plánu mesta 
Snina. 

 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, 
Anton Vass, Peter Vološin – 16 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
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Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 205/2016 

 
 
 

7. Doplnok č. 6 k VZN mesta Snina č. 109/2011 o podmienkach prenájmu hnuteľného 
a nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom 
v znení doplnkov č. 1 – 5 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 

vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
JUDr. Ján Paľovčík – doplnok bol prerokovaný vo všetkých komisiách. Všetky komisie ho 

odporúčajú schváliť a odporúča ho schváliť aj mestská rada.  
 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Doplnok č. 6 k Všeobecne záväznému nariadeniu 

mesta Snina č. 109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina a o určená sadzieb za tento prenájom v znení doplnkov č. 1, 2, 3, 4 a 5. Text doplnku č. 
6 tvorí prílohu uznesenia. 

 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, 
Anton Vass, Peter Vološin – 16 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 206/2016 

 
 
 

8. Doplnok č. 4 k VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania 
s majetkom mesta Snina v znení doplnkov č. 1 – 3 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 

vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Doplnok č. 4 k Všeobecne záväznému nariadeniu 

mesta Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení 
doplnkov č. 1, 2 a 3. Text doplnku č. 4 tvorí prílohu uznesenia. 

 
Materiál z rokovania stiahnutý. 
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9. Doplnok č. 3 k Zásadám odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva v Snina 
a členov komisií pri MsZ v Snine v znení doplnkov č. 1 a 2 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Jana Rosičová, 

PhD., prednostka MsÚ Snina.  
 
Ing. Daniela Galandová – to vypustenie príslušných odsekov, ktoré hovoria o tom, že 

zástupcovi primátora odmena poslanca nepatrí znamená, že teraz zástupcovia dostávajú iba spoj plat 
a nič viac? Po tejto zmene dostanú plat aj odmenu poslanca?  

 
Ing. Štefan Milovčík – áno, teraz zástupcovia dostávajú iba plat, čo je menej, ako odmena, ktorú 

dostávajú poniektorí poslanci.  
 
Ing. Daniela Galandová – dáva poslanecký návrh  aj v mene Ing. Martina Šebáka a celej komisie 

regionálneho rozvoja - § 4 – ak sa člen MsR nezúčastní na zasadnutí MsR, tak mu odmena nepatrí. 
Navrhujú, aby v § 3 bol navrhnutý taký istý bod – ak sa poslanec MsZ nezúčastní na zasadnutí MsZ, 
tak mu odmena nepatrí (poznámka: teraz je to tak, že je odmena krátená v závislosti od toho, či je 
jeho neúčasť ospravedlnená alebo neospravedlnená). Upozorňujú nato občania. Poslanci robia aj 
mimo zastupiteľstva s občanmi, ale výsledok všetkých aktivít má byť práve pri hlasovaní na zasadnutí 
MsZ.  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – odmena poslancom sa vypláca paušálne, to znamená, že odmena 

poslancovi MsZ sa vypláca každý mesiac bez ohľadu nato, či v daný mesiac bolo zasadnutie MsZ 
alebo nie. Takže ako by sa mala tá odmena vyplácať? Návrh Ing. Galandovej nie je jasný, nedá sa 
zrealizovať.  

 
Ing. Štefan Milovčík – treba len určiť, koľko má poslanec dostať ako paušál a koľko za účasť 

na zasadnutí MsZ.  
 
Ing. Daniela Galandová – dobre, teraz svoj poslanecký návrh sťahuje, ale na pracovnom 

rokovaní treba túto problematiku rozobrať.  
 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Doplnok č. 3 k Zásadám odmeňovania poslancov 

Mestského zastupiteľstva v Snine a členov komisií pri Mestskom zastupiteľstve v Snine v znení 
doplnkov č. 1 a 2.  

 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 207/2016 
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10. Záverečný účet mesta Snina za rok 2015 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a   v e d o m i e 

a) stanovisko hlavného kontrolóra mesta, 
b) správu audítora, 
s ch v a ľ u j e 
a) celoročné hospodárenie bez výhrad, 
b) záverečný účet mesta Snina za rok 2015, 
c) zdroje na úhradu schodku kapitálového rozpočtu v súlade so schváleným rozpočtom na rok 2015 

a jeho zmenami: 
− z prebytku bežného rozpočtu vo výške  277 681,27 €, 
− z peňažných fondov vo výške 224 452,96 €, 
− z prostriedkov príjmových finančných operácií z roku 2014 vo výške 40 000 €. 

d) prerozdelenie výsledku rozpočtového hospodárenia za rok 2015 a zostatku finančných 
prostriedkov k 31. 12. 2015 takto: 
− nevyčerpané prostriedky z Úradu vlády na športovú halu vo výške 443 000,- € použiť v roku 

2016, 
− nepoužité prostriedky z finančného príspevku na Domov pokojnej staroby vrátiť na 

Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny do 31. 03. 2016 v sume 56 702,56 €, 
− výnosy z prostriedkov štátneho rozpočtu zaslať na účet Daňového úradu vo výške 119,71 €, 
− zostávajúcu čiastku v sume 96 666,80 € previesť do rezervného fondu, 
− prostriedky účtu podnikateľskej činnosti vo výške 22 916,79 € previesť do rezervného fondu. 

 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, 
Anton Vass, Peter Vološin – 16 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 208/2016 

 
 
 

11. Investičný zámer Odkanalizovanie dažďových vôd na Ul. hámorskej v Snine 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Lýdia Gičová, 
vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP. 

 
Ing. Jaroslav Regec – aké bude financovanie tejto aktivity, keďže to bude v spolupráci 

s vodárenskou spoločnosťou? Sú to len naše zdroje, či nám prispejú aj vodárne?  
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Ing. Štefan Milovčík – bude výzva na protipovodňové opatrenia. Možno by sme tieto náležitosti 
spĺňali, ale narážame na vážny problém vlastníckych vzťahov pozemkov smerom do  Daľkovského 
potoka, pretože tam sme to chceli spustiť. Ale nemáme šancu to stihnúť do ukončenia výzvy. Vodárne 
nám pomohli tým, že súhlasili s odvedeným časti tých vôd do ich šachty. Vyzerá to teda tak, že to 
budú iba naše finančné zdroje.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s ust. § 7 ods. 1 písm. h) Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Snina č. 110/2011 v znení doplnku č. 1 a uznesením MsZ v Snine č. 156/2011 zo 
dňa 15. 12. 2011   s ch v a ľ u j e   investičný zámer „Odkanalizovanie dažďových vôd na Ul. 
hámorskej v Snine“. Investičný zámer tvorí prílohu uznesenia.  

 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, 
Anton Vass, Peter Vološin – 16 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 209/2016 

 
 

 
12. Prijatie úveru na financovanie istiny z „Dohody o splátkovom kalendári“ uzatvorenej 

medzi mestom Snina a Michalom Mergom – Sukmont Merga a spol.  
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  
 

JUDr. Ladislav Alušík – prečo je tento návrh predložený až teraz? Prečo bola v tomto smere 
pasivita, ktorá mala za následok nemalé finančné straty pre rozpočet mesta? 
 

Ing. Štefan Milovčík – chceli sme sa vyhnúť exekúciám, pretože by to malo za dôsledok to, že 
by sme nemohli pokračovať v investičných akciách.  Pri eurofondoch musí mesto predložiť čestné 
prehlásenie, že mesto nie je v nútenej správe či exekúciách. Preto je tu predložený tento materiál.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – nie je to pravda, že táto dohoda je urobená preto, aby sme sa vyhli 

exekúcii. Po vynesení rozsudku sme dali odvolanie. Pasívnym spôsobom, myslí si, že úmyselným, 
sme sa pripravili o 30 tis. €.  Keby nebola daná úloha pre hlavného kontrolóra, proces by sa nepohol.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – tomuto sporu bolo venované už veľa diskusií a uznesení. Je pravda, že 

bolo podané odvolanie, ale to bolo stiahnuté až po tom, čo mestské zastupiteľstvo odobrilo stiahnutie 
odvolania. Po tomto stiahnutí nadobudol rozsudok okresného súdu právoplatnosť a bol exekučným 
titulom. A to, že p. Merga exekúciu nepodal je len dobre pre mesto. Nepodal ju preto, lebo mal prísľub 
od mesta, že bude predložený návrh na dohodu o splátkach a že mesto ho bude splácať. Dohoda bola 
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schválená v decembri 2015, p. Merga ju podpísal vo februári 2016. P. Merga mal výhrady 
k ustanoveniu zmluvy, kde mesto bolo oprávnené vyplatiť celú pohľadávku kedykoľvek pred 
termínom splatnosti, čiže naraz.  Nakoniec s týmto ustanovením súhlasil, zatiaľ bola uhradená iba 
jediná splátka. Splatnosť istiny je do konca roka 2019. Ušetríme tak cca 30 tis. €.  

 
Ing. Štefan Milovčík – prosí, aby sa to právne vysvetlilo, aby tu nevzniklo čosi ako minule, keď 

JUDr. Alušík obvinil úrad zo zamlčovania skutočností, že sme od p. Hačka čosi nedostali. Je ľahko 
niečo vypustiť von. Prosí, aby si to právnici vykonzultovali. Môže povedať iba to, že keby tu bol 
vtedy, kedy tieto súdne spory vznikali, tak by určite nevznikli.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – on si tu nemá čo vysvetľovať s jednotlivými pracovníkmi úradu, on si 

to chce vysvetliť s primátorom mesta. Poslanci chcú mať objektívne informácie o tom, ako sa veci 
majú. Exekučný titul nebol, my sme si mali vybaviť úver, aby sme p. Mergu vyplatili. Fakt je ten, že 
týmto postupom sme navýšili záväzok mesta o 30 tis. €. Taký je reálny stav, a keď tomu primátor 
nerozumie, nech si to dá  právne vysvetliť.  

 
Ing. Štefan Milovčík – tento problém by tu nenastal, keby tu v tom čase bol on. A keď JUDr. 

Alušík nechce vidieť úspechy mesta, ktoré tu sú, tak potom pardón, ale sú dnes možnosti aj iné ako 
sa s problémom vysporiadať.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – takže podľa JUDr. Alušíka úrad a mestské zastupiteľstvo malo začať 

riešiť záväzok s p. Mergom až vtedy, ak by p. Merga zablokoval mestu všetky účty? Tento krok chýba 
JUDr. Alušíkovi, aby sa mesto dostalo do stavu exekúcie? My sme tomu predišli a uzatvorili sme s p. 
Mergom splátkový kalendár.  

 
Ing. Štefan Milovčík – mali sme sa dostať do problematiky a stavu mesta Martin? My sme tomu 

predišli.  
 
JUDr. Ján Paľovčík – p. Merga tu ráno bol a chcel počkať na tento bod a počkať si hlavne na 

vyjadrenie JUDr. Alušíka, ale teraz ľutuje, že mu povedal, aby nečakal, pretože nie je čo riešiť.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – prečo sa zakrýva fakt, ktorý je pravdivý? Ide sa to zahmlievať do 

polohy, že sa to nedalo inak riešiť. Exekúcia hrozí vtedy, ak je rozsudok právoplatný a vykonateľný. 
Rozsudok bol vydaný na konci roka 2014 a my sme dali odvolanie. Takže žiadna exekúcia nehrozila. 
Takže v tomto období sa dal vybaviť 100-krát úver a vyplatiť dlh. Skonštatoval to hlavný kontrolór, 
že sa jedná o nehospodárne nakladanie s finančnými prostriedkami, akurát tam neuviedol sumu. Tú 
si vypočítal sám. Toto čo tvrdí, to je naozaj tak.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – zbytočne niečo hovoriť, pretože JUDr. Alušík už na mestskej rade 

povedal, že iné názory neuznáva, iba svoje. V marci 2015 prijalo mestské zastupiteľstvo  uznesenie, 
kde MsZ súhlasí so späťvzatím odvolania. Na základe toho bolo odvolanie stiahnuté. Dohoda s p. 
Mergom bola, že sa na najbližšie zasadnutie MsZ predloží splátkový kalendár, ale poslanci to dvakrát 
odložili a schválili to až v decembri 2015. Bola daná úloha hlavnému kontrolórovi, že urobí kontrolu 
tohto súdneho sporu.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – fakt je ten, že on by postupoval takýmto spôsobom: keď by mal 

rozsudok, dal by odvolanie a od vydania rozsudku do späťvzatia odvolania by vybavil úver a ušetril 
by tým 30 tis. € na úrokoch.  
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Ing. Štefan Milovčík – poslednýkrát hovorí, že keby bol v tom čase primátorom on, tak by tu 
tieto súdne spory neboli. A pýta sa JUDr. Alušíka, prečo neupozornil predchádzajúce zastupiteľstvo 
nato, že tie súdy nemuseli byť, pretože bolo potrebné zaplatiť smiešnych 200 tis. bývalých Sk za 
súdny spor s p. Jančokom? Už sa mu to nechce stále dookola opakovať. Rieši sa problém, ktorý tu 
nemusel byť. Ale vyriešili sme to.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – keby on bol tiež vo funkcii prednostu, tiež by to tu nebolo.  
 
JUDr. Ján Paľovčík – všetky tieto pripomienky JUDr. Alušíka boli v roku 2014 a asi aj v roku 

2015 prešetrené asi 5-krát orgánmi činnými v trestnom konaní a všetky boli zamietnuté - súdny spor 
s p. Mergom,  súdny spor s p. Jančokom,  dohoda s p. Mergom.  

 
Ing. Ján Čop – stanovisko právnikov v tom čase bolo také, že tento súdny spor mesto nemôže 

prehrať, preto poslanci neschválili zaplatenie súdneho poplatku 200 tis. bývalých Sk.  
 
Mgr. Erik Cap – JUDr. Alušík bol v tomto období na útvare hlavného kontrolóra, prečo 

poslancov na toto neupozornil už vtedy?  
 
Ing. Štefan Milovčík – navrhuje k tomuto bodu ukončiť diskusiu.  

 
Hlasovanie za ukončenie diskusie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária 
Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Ing. Daniela Galandová, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Martin Šebák – 3 poslanci 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 
 

JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ú h l a s í 
1.  s prijatím úveru zo Všeobecnej úverovej banky, a. s., vo výške maximálne 217 679,- € 

s dobou splatnosti 42 mesiacov na financovanie istiny z „Dohody o splátkovom kalendári“ 
uzatvorenej medzi mestom Snina a Michalom Mergom – Sukmont Merga a spol.  (ďalej 
len „Úver“), 

2. s podpisom blanko zmenky ako  zabezpečenia Úveru, 
p o v e r u j e   primátora Ing. Štefana Milovčíka, aby ako zástupca mesta Snina uzatvoril so 
Všeobecnou úverovou bankou, a. s., Zmluvu o úvere a ďalšiu zmluvnú dokumentáciu a vykonával aj 
všetky ďalšie úkony súvisiace s Úverom a jeho zabezpečením. 

 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav 
Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, 
Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 17 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
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Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 210/2016 

 
 
 

13. Návrh druhej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2016 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.   

 
Ing. Jaroslav Regec – zmena rozpočtu je zmena, ktorú prináša život. Rekonštrukcia športovej 

haly – zvýšenie kapitálových výdavkov rešpektuje, ale hnevá ho to, že sa odvolávame na to, že 
projektová dokumentácia s niečím nepočítala. Nech sa na mňa projektant nehnevá, ale projekt 
vypracoval nezodpovedne. Ako robil sondy? Takto by sme nemali postupovať. Projektanti, ktorých 
si vyberáme, musia byť poistení za chyby, ktoré spravia pri projektoch. Keby bol poistený, za zle 
navrhnutý rozpočet by zaplatil on, ale takto to musíme znášať my. Nespochybňuje, že hala je v zlom 
stave, ale spochybňuje projektanta. Chceme zobrať úver na chodníky, komunikácie a odstavné 
plochy. Chýba mu tu chodník na Ul. Jesenského a Ul. kpt. Nálepku. Na tieto chodníky budeme brať 
ďalší úver alebo to vieme zaplatiť z vlastných zdrojov?  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – chodníky na Ul. Jesenského a Ul. kpt. Nálepku sú chválené 

v investičných zámeroch. Budú sa však riešiť v rozpočte na rok 2017.  
 
Ing. Lýdia Gičová – rekonštrukciu športovej haly realizovala firma REINTER. V rámci prípravy 

projektovej dokumentácie boli zrealizované aj sondy. Na niektorých miestach bol zdemontovaný 
podhľad. Bohužiaľ sa nezistilo, že strecha je v havárijnom stave. Po zdemontovaní celého podhľadu 
bolo zistené, že na troch miestach je narušená statika. Potom sa následne zrealizovala projektová 
dokumentácia na statické zabezpečenie a momentálne robíme rokovacie konanie na zhotoviteľa tých 
prác na statickom zabezpečení. Súčasťou dokladov na obstarávanie projektanta bola aj poistná 
zmluva projektanta, ale my sme to zvážili a uzavreli tak, že to nebola jeho chyba.  

 
Anton Vass – čo sa týka dotácií – Zápasnícky klub Vihorlat požiadal o mimoriadnu dotáciu na 

memoriál Andreja Buríka v zápasení.  Ostatné subjekty, ktoré sú v zozname uvedené, boli uspokojení 
nízkou čiastkou alebo vôbec. Ide o subjekty, ktoré podali žiadosť v roku 2015. Materiál bol 
prerokovaný v komisii mládeže a športu, kde bol aj schválený. Finančná komisia to tiež schválila. Je 
tu však zmena, ktorú dáva ako poslanecký návrh.  Zápasnícky klub získal 1 000,- € od sponzora, preto 
sa mu suma zníži na 2 000,- € z pôvodných 3 000,- €. Tých 1 000,- € sa poskytne Tenisovému klubu 
Snina na výstavbu šatní.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – chce sa opýtať na Zápasnícky klub Slávia, ktorý taktiež nebol spokojný 

s dotáciou. Bol aj tento klub riešený? 
 
Mgr. Erik Cap – memoriál Andreja Buríka organizujú už 13 rokov. Kľudne dajú tieto peniaze 

Slávii a nech to organizujú oni.  
 
Anton Vass – v zozname sú subjekty, ktoré ho oslovili a Slávia ho neoslovila.  
 
Ing. Daniela Galandová – na rade základnej umeleckej školy preberali problematiku krátenia 

rozpočtu pre ZUŠ, ktorá svoje aktivity robí dobre, ale v rozpočte to nevidí. Kedy sa to bude riešiť? 
V súvislosti s dotáciami – aký je názor hlavného kontrolóra na ďalšie rozdeľovanie dotácií? 
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Ing. Jana Rosičová, PhD. – ZUŠ nebol krátený žiadny rozpočet, dostáva peniaze podľa 

schváleného rozpočtu a podľa počtu detí. Po tom, ako bude známa výška prostriedkov, ktoré bude 
schvaľovať vláda ako zvýšenie platov pedagogických pracovníkov, sa k ich rozpočtu vrátime.  

 
Ing. Ján Čop – všetkým poďakoval  za uplynulý rok, ktorý nebol ľahký. Dotácie – stále je to 

tak, že niekto bude nespokojný. Od určitej doby je tá nespokojnosť horšia. Začalo to od minulého 
volebného zastupiteľstva. Je potrebné určiť čiastku na dotácie a tú sumu prerozdeliť, a nie stále ju 
navyšovať v priebehu roka. Čo a týka prerozdeľovania dotácií, prebiehajú tu obchody medzi 
poslancami a má pocit, že je do toho vtiahnutý aj primátor. Nech povie, že s takýmto prerozdelením 
nesúhlasí a nepodporí ho. Nesúhlasí s týmto navýšením, pretože je to ďalší obchod. Niečo sme už 
schválili, nech to tak ostane. Prešov dáva zo svojho rozpočtu oveľa nižšie sumy ako my. Čo sa týka 
vianočnej výzdoby – mesto by nemalo byť vysvietené ako HOLLYWOOD, ale my by sme mali byť 
vysvietení vo vnútri. Nemali by sme navyšovať sumy na vianočnú výzdobu. Navrhuje preto, aby sme 
sumu na dotácie a vianočnú výzdobu presunuli na pešie komunikácie. Chodník na kpt. Nálepku, myslí 
si, že nie je dobré robiť cestu a nerobiť zároveň aj chodník, nie je dobré. Treba sa tam ísť pozrieť, aké 
je tam čudo. Autá stoja už skoro pod bývalou STS. Odstavné plochy a chodník - malo by sa to spojiť 
a robiť to súbežne. T-18 – vyjadril sa už na minulom zastupiteľstve. Je proti tomu a je mu ľúto, že 
kolegovia to odsúhlasili. To ako keby sme išli robiť tretinové ihrisko. Mali by sme to prehodnotiť.  
Keď vybudujeme takúto ľadovú plochu, žiadnu inú už v meste nevybudujeme. P. Kohút sa stal 
prezidentom slovenského hokeja a verí, že pôjde po tom, aby mohli mestá a obce čerpať finančné 
prostriedky z eurofondov na výstavbu hál s ľadovou plochou. Preto navrhuje, aby aj peniaze určené 
na výstavbu ľadovej plochy v T-18 boli presunuté na výstavbu chodníkov a odstavných plôch.  

 
Ing. Štefan Milovčík – jeho návrh na vybudovanie ľadovej plochy v T-18 podal preto, že 

posledné roky sú zimy slabé na prírodný ľad a deti sú hladné po korčuľovaní a ľade. Počul o tom, že 
bolo vybratých niekoľko miest, kde sa majú haly s ľadovou plochou vybudovať. Informácia, že to 
má byť z eurofondov mu unikla.  Netrvá na tom, že v T-18 musí byť umelý ľad, ale T-18 treba 
zastabilizovať, aby nespadla, pretože je tam narušená statika. Dovtedy možno bude jasné, či sa budú 
dať čerpať finančné prostriedky z eurofondov, pretože na vybudovanie ľadového štadióna peniaze 
v rozpočte nemáme.  

 
Anton Vass – tento materiál je jeho idea, nie je obchodník, chce ľuďom iba pomôcť.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – súhlasí s tým, čo povedal Ing. Čop. Zmena rozpočtu uvažuje aj so 

zvýšením platov učiteľov?  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – zákon ešte nie je publikovaný v zbierke. Ak chceme zvyšovať 

príspevok na dieťa, na septembrovom zasadnutí predložíme úpravu VZN.  
 
Ing. Daniela Galandová – je toho názoru, že treba VZN otvoriť, nemali by sme školy tlačiť do 

toho, že načo majú právny nárok im v plnej miere nedávame, ale ide to do réžie mesta. T-18 – uniká 
jej podstata a logika – 20 tis. € naplánovaných v rozpočte sa týka projektovej dokumentácie alebo je 
to rozdelené na statické posúdenie a zvyšok? Osobne mi myslí, že kľúčovou otázkou je účel využitia 
budovy. Je toho názoru, že za každú cenu by sme nemali ísť do malých a kompromisných riešení, 
ktoré povedú iba do nejakej finančnej záťaže. Keď sme chceli tú halu rekonštruovať, prečo sme ju 
niekoľkokrát dávali na predaj a prečo ju chceme rekonštruovať až teraz? Viackrát bola ponúknutá na 
predaj ako budova v havarijnom stave. Je to na zamyslenie, prečo až teraz tam chceme vybudovať 
ľadovú plochu, ktorá sa bude využívať iba na rekreačné účely a tým sa oberáme o príjmy.  
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Ing. Štefan Milovčík – preto teraz, lebo ideme robiť futbalový štadión s umelou trávou, je tam 
animoterapeutické centrum a medzi tým je tá T-18, ktorá je v havarijnom stave. Vybudovaním 
ľadovej plochy v T-18 by sme tak vytvorili akýsi všešportový priestor.  Rozprával s telocvikármi zo 
základných škôl. Potvrdili mu, že na výučbu korčuľovania to bude dobré. Tá plocha je skladačka, 
ktorá sa dá zrolovať a premiestniť niekde inde, takže zbytočná investícia by to nebola. Tých 20 tis. € 
je na projektovú dokumentáciu aj na statické posúdenie budovy. Statické posúdenie je potrebné aj 
v prípade, že by sme do toho nešli a budovu by sme chceli odpredať.  

 
Mgr. Erik Cap – hala bola postavená v 70-tych rokoch. Načo ideme dávať robiť nový projekt, 

keď zápasnícky klub má vypracovaný projekt na túto budovu? Stačí si sadnúť, prehodnotiť to, možno 
by sa dal využiť.  

 
Ing. Ján Čop – na svojom návrhu trvá. Čo sa týka statiky, správa majetku má 332 tis. € 

vyčlenených na takéto veci. Keď to bude málo, v ďalšej úprave rozpočtu môžeme túto sumu navýšiť. 
Už nebohý pán Ruščanský niekedy v minulosti robil statický posudok na túto budovu. Možno by bolo 
dobré pozrieť sa na naň.  

 
Ing. Lýdia Gičová – tento statický posudok máme, ale sú tam určité opatrenia na statické 

zabezpečenia. V nevyhovujúcom stave je hlavne tá nízka časť, kde boli sprchy a sociálne zariadenia. 
Statik chce ešte posúdiť strechu, pretože je z lepených vezníkov a lepidlá na spojoch už nemusia plniť 
svoju funkciu. Takže sa chce zamerať na zhodnotenie strešnej nosnej konštrukcie.  

 
Marek Gerboc – ľadová plocha – nemá rád riešenia, ktoré sú provizórne a podľa neho je toto 

provizórne riešenie. On by to dal zvaliť a na tomto mieste dal postaviť  zatiaľ nekrytú ľadovú plochu. 
Keď bude rozmer ľadovej plochy taký malý, ochudobníme sa o mnoho ľadových aktivít a akcií, napr. 
ľadová revue. Preto podporí návrh Ing. Čopa.  

 
Mgr. Peter Hasin – dotačná komisia sedela nad týmto návrhom 4 hodiny, a keby sedela nad tým 

každý týždeň, stále by to bolo inak. Komisia má záujem na tom, aby sa veci pohli dopredu. Nejde tu 
o kupovanie poslancov. Verí tomu, že veci, ktoré treba dopracovať, sa dopracujú. K nulám, ktoré tam 
sú, mal tiež výhrady, ale tu ide o šport detí a nie o chyby tých, ktorí ten šport robia.  

 
Ing. Martin Šebák – chce vedieť, z ktorej kapitoly sa zobrali peniaze na dotácie. Pred mesiacom 

a pol poslanci žiadali 6 700,- € a peniaze neboli. Teraz zrazu máme 20 tis. € na transféry.  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – menil sa celkový rozpočet, takže to nejde z jednej kapitoly. Menili 

sa príjmy aj výdavky.  
 
Ing. Dana Mariničová – navýšili sa príjmy na podielových daniach a z toho sa použili finančné 

prostriedky na navyšovanie rozpočtu.  
 
Mgr. Ľubov Reháková – dotácie – dve alebo tri zasadnutia dozadu tu boli návrhy na 

dofinancovanie dotácií pre určité kluby, vtedy vystúpila proti. Apriori nebola proti, ale nebol 
zachovaný postup. Návrh nebol podaný v zmysle rokovacieho poriadku. Každý chce, každý má 
natiahnutú ruku. Musí sa zastať spoločenských organizácií. Už v minulosti hovorila o dotácii pre 
spolok Červeného kríža. Tohto roku robia v Snine mega akciu, ide o celoslovenskú akciu 
s medzinárodnou účasťou. Je na zvážení, či 6,5 tis. € stačí, keď si prepočítame stravovanie 
a ubytovanie na dva dni. Ľadová plocha – pekne to znie, aby s Snine bola ľadová revue, ale je to aj 
o prevádzke takéhoto veľkého zariadenia. Treba zvážiť, do čoho pôjdeme.  
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Ing. Ján Čop – SČK – dostali takú sumu, tak sa mali do nej zmestiť. Ide tam hlavne o cudzích 
ľudí, ale ľadová plocha je pre naše deti. My dostaneme navyše 72 tis. € a my z toho viac ako jednu 
štvrtinu ideme vyhodiť. Predtým to tu tak nebolo. V ktorej domácnosti to takto robia?  

 
Mgr. Mária Todáková – T-18 - chce podporiť poslanecký návrh Ing. Čopa. Nie je proti ľadovej 

ploche v Snine, ale k tejto problematike bolo iba jedno zasadnutie.  
 
Mgr. Erik Cap – chce poďakovať všetkým, ktorí mali podiel na zrekonštruovaní športovej haly. 

Je krásna. Keby sa tak zrekonštruovala aj T-18, bolo by to pekné.  
 

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal poslanecký návrh Antona Vassa a MUDr. Homzu.  

 
Poslanecký návrh MUDr. Homzu:  

„V rámci dotácií prerozdeliť sumy nasledovne:  
- Zápasnícky klub Vihorlat – z 3 000,- € na 2 000,- € 
- Tenisový klub Snina – 1 000,- € na výstavbu šatní 

 
Hlasovanie o návrhu MUDr. Homzu:  
za: Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass,– 11 poslancov 
proti: Ing. Ján Čop, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 3 poslanci 
zdržala sa: Ing. Martin Šebák – 1 poslankyňa 
nehlasovali: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Daniela Galandová – 2 poslanci 

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal poslanecký návrh Ing. Čopa, bod č. 1.  
 

Poslanecký návrh Ing. Čopa – časť 1.: 
1. finančné prostriedky navrhnuté na transfery na šport vo výške 8 700,- €, transfery pre 

náboženské a iné spoločenské organizácie vo výške 11 300,- €, na vianočnú výzdobu vo výške 
5 000,- €, t. j. spolu 25 000,- € presunúť na položku rekonštrukcia peších komunikácií vrátane 
PD.  

 
Hlasovanie za bod č. 1 návrhu Ing. Čopa:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, 
Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin 
– 10 poslancov 
proti: MUDr. Jozef Homza, Anton Vass – 2 poslanci 
zdržali sa: JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav 
Suchý – 4 poslanci 
nehlasoval: Mgr. Erik Cap – 1 poslanec 

 
Návrh schválený.  
 
 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal poslanecký návrh Ing. Čopa, bod č. 2.  
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Poslanecký návrh Ing. Čopa – časť 2.: 
2. finančné prostriedky navrhnuté na vypracovanie projektovej dokumentácie pre stavebné 

povolenie a realizáciu stavby „Ľadová plocha v T-18“ vo výške 20 000,-€ presunúť na položku 
rekonštrukcia parkovacích a odstavných plôch.  

 
Hlasovanie za bod č. 2 návrhu Ing. Čopa:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Ing. Jaroslav 
Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 8 poslancov 
proti: , Mgr. Erik Cap – 1 poslanec 
zdržalo sa: Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, 
Ing. Martin Šebák – 5 poslancov 
nehlasovali: MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, Anton Vass – 3 poslanci 

 
Návrh neschválený.  
 
 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 

Upravený písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a   v e d o m i e  dôvodovú správu,  s ch v a ľ u j e   

zmenu rozpočtu na rok 2016 takto: 
BEŽNÝ ROZPOČET   - zvýšenie príjmov o 273 446 € 

- zvýšenie výdavkov o 271 599 € 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET - zvýšenie príjmov o 200 000 €    
      - zvýšenie výdavkov o 1 030 499 €  
FINANČNÉ OPERÁCIE  - zvýšenie príjmov o 859 749 € 

- zvýšenie výdavkov o 31 097 € 
 
Rozpočet po zmene bude: 

Príjmy     Výdavky      Prebytok/Schodok 
BEŽNÝ ROZPOČET    11 452 391 €   10 796 406 €              + 655 985 € 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET        570 000 €       2 681 101 €          -  2 111 101 € 
FINANČNÉ OPERÁCIE      1 889 949 €        434 833 €           + 1 455 116 € 
ROZPOČET CELKOM   13 912 340 €     13 912 340 €                            0 € 

 
 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, 
Anton Vass, Peter Vološin – 16 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 211/2016 
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14. Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za I. štvrťrok 2016 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a   v e d o m i e   správu o plnení rozpočtu mesta 

Snina za I. štvrťrok 2016.  
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav 
Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, 
Anton Vass, Peter Vološin – 16 poslancov 
proti: --- 
zdržala sa: Mgr. Mária Todáková – 1 poslankyňa 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 212/2016 

 
 

15. Zmena uznesenia MsZ č. 10/2015 zo dňa 27. 01. 2015 – Zriadenie mestskej rady a voľba 
jej členov 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Jana Rosičová, 

PhD., prednostka MsÚ Snina.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   zmenu uznesenia MsZ č. 10/2015 zo dňa             
27. 01. 2015,   o d v o l á v a    MUDr. Jozefa Homzu, poslanca MsZ, z funkcie člena MsR na základe 
jeho písomného vzdania sa,    v o l í    Mgr. Petra Hasina, poslanca MsZ, za člena MsR v Snine. 

  
JUDr. Jaroslav Koco – Anton Vass predložil poslanecký návrh, ktorý prečítal - hlasovanie iba 

o odvolávacej časti.  
 
Ing. Daniela Galandová – akým spôsobom bol navrhovaný do MsR Mgr. Hasin, ktorý je 

nezávislý? KDH sa vzdáva jedného miesta? Kto dáva tento návrh – úrad či časť poslancov?  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – prepočítala percentuálne zastúpenie poslancov za jednotlivé 

politické strany v MsZ. MUDr. Homza bol v MsR za KDH preto, lebo bol zástupcom primátora. Inak 
by KDH nemala v MsR troch členov. Preto je tu predložený tento návrh.  

 
Ing. Štefan Milovčík – Mgr. Hasina navrhol do MsR on.  
 
Anton Vass – preto dal návrh na hlasovanie iba o odvolaní, lebo v klube KDH majú aj zástupcu 

siete a preto im tie percentá vychádzajú inak.  
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JUDr. Jaroslav Koco – prečítal poslanecký návrh p. Vassa - hlasovanie iba o odvolávacej časti.  
 
Hlasovanie o návrhu p. Vassa:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, MUDr. Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 10 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Ing. Daniela Galandová, Mgr. Peter Hasin, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, 
Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák – 6 poslancov 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 

Upravený písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   o d v o l á v a    MUDr. Jozefa Homzu, poslanca MsZ, z funkcie 

člena MsR na základe jeho písomného vzdania sa. 
 

Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, JUDr. Jaroslav Koco, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. 
Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Mgr. Peter Hasin – 1 poslanec 
nehlasovali: JUDr. Ladislav Alušík, MUDr. Jozef Homza  – 2 poslanci 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 213/2016 

 
 

33.  Zámer nakladania s nehnuteľným a hnuteľným majetkom mesta, prenájmom 
tepelného hospodárstva – GGE, s. r. o., Považská Bystrica 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 

vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
Ing. Daniela Galandová – mestská rada tento materiál neodporučila, chce vedieť dôvod. Žiada 

o stanovisko hlavného kontrolóra k tomuto materiálu.  
 
Ing. Štefan Milovčík – mestská rada je schválená s počtom 6 členov, ale MUDr. Homza sa 

funkcie vzdal a na zasadnutia MsR nechodí, no a nebol prítomný ešte ďalší člen MsR, takže na 
mestskej rade boli prítomní iba 4 členovia MsR. Jeden člen sa zdržal, hlasovania,  preto sa stalo to, 
že mestská rada tento materiál neodporúča. Aby bol materiál v mestskej rade schválený, je potrebné, 
aby za neho hlasovali 4 členovia.  

 
Ing. Jaroslav Regec – stará nájomná zmluva platí do roku 2022. Nová nájomná zmluva bude od 

roku 2022 do roku 2035 a je v nej uvedená fixná nájomná suma počas celého nájomného obdobia, čo 
nie je dobré. Nevieme, ako sa bude vyvíjať inflácia. Nie je uvedené, v ktorom období chce firma 
investovať do rekonštrukcie rozvodov na sídl. Komenského. Je tam uvedená iba suma, koľko chce 
do toho investovať – 2,5 mil. €, ale nie tam bližšia špecifikácia. Nevie, či dôvodom hodným 
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osobitného zreteľa je skutočnosť, že sa jedná o súčasného správcu tepelného hospodárstva v meste. 
Vie si predstaviť, že v roku 2022 by sme vypísali verejnú súťaž na nového správcu.  Jemu sa ten 
osobitný zreteľ nepozdáva.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – je to zámer. Konečnú verziu nájomnej zmluvy bude schvaľovať mestské 

zastupiteľstvo. Všetky tieto veci budú uvedené v zmluve. Ak sa tento zámer schváli, bude zverejnený 
a keď bude iný záujemca, vypíšeme verejnú súťaž. Ak nie, tak pôjde o priame zadanie. Keďže naozaj 
ide o súčasného správcu a ide o priame zadanie, musí to byť osobitný zreteľ. A pri ňom je potrebný 
súhlas 3/5 väčšiny poslancov. V texte uznesenia je potrebné opraviť dátum ukončenia nájmu z roku 
2035 na rok 2037 – došlo k chybe pri písaní.  

 
Ing. Jaroslav Regec – všetkému rozumie, ale tieto veci mu tu chýbajú už teraz, pretože 

investovať 2,5 mil. € v roku 2022 je niečo iné ako ich investovať v roku 2035, kedy ceny môžu byť 
oveľa vyššie. Už zámer mal byť tak vyšpecifikovaný, aby boli poslanci o ňom už plne presvedčený. 
Chápe aj podnikateľský zámer spoločnosti GGE, že je to strategický partner, že chce mať 
transparentné podnikanie a nechce mať riziko podnikania. Len nech je to vyvážené.  

 
Ing. Rudolf Pradla – doterajšie nájomné sa stále navyšuje o mieru inflácie, ale treba si 

uvedomiť, že čo sa týka dodávky tepla, tá je na úrovni 50 % toho, čo bolo v roku 2002. Takže cena 
tepla je zaťažovaná aj tým nájomným. Keď do roku 2022 dôjde k ďalšiemu zatepleniu na území 
mesta, určite dôjde k poklesu dodávky tepla a ak sa tá výška nájomného bude naďalej zvyšovať 
o infláciu, tak by tá cena neúmerne zaťažovala cenu tepla. Každá spoločnosť by to tak spravila, že 
cena nájmu za započíta do ceny tepla. Bolo by to pre obyvateľov mesta veľmi zaťažujúce. Ale je to 
na poslancoch, či schvália nájom fixný alebo sa bude cena nájmu každý rok navyšovať o jadrovú 
infláciu. Investícia vo výške 2,5 mil. € - nejde len o rekonštrukciu rozvodov na sídl. Komenského. 
Sídl. Komenského plánujú začať robiť na budúci rok s tým, že to ukončia v roku 2018. Pôvodne to 
chceli robiť už toho roku, ale keďže stále nevedia, ako to bude s nájmom ďalej, tak to presunuli na 
rok 2017. Investovať budú aj do izolácií a do výmeny komplexných odovzdávacích staníc, ktoré už 
budú po životnosti. Nebolo by férové od nich, keby tu teraz vymenovali, do čoho všetkého budú 
investovať, pretože oni musia postupovať v zmysle legislatívy Európy a Slovenska, ktorá sa stále 
vyvíja a mení. V marci mala vyjsť výzva, aby sa dali čerpať eurofondy, zatiaľ stále nevyšla. Je možné, 
že vyjde v najbližších týždňoch, ale možno aj nevyjde, ale aj keby to nevyšlo s eurofondmi, tak dáva 
verejný prísľub, že sídl. Komenského začnú rekonštruovať na budúci rok.  

 
Ing. Boris Pargáč – táto problematika je dosť vážna, ale svoje stanovisko predloží až 

k samotnému schvaľovaniu prenájmu, nie k zámeru, ktorý je predložený dnes.  
 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob nakladania s nehnuteľným              
a hnuteľným majetkom obce – prenájom z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 
písm. c)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prenájmu 
je nehnuteľný a hnuteľný majetok vo vlastníctve mesta ohodnotený znaleckým posudkom, ktorý tvorí 
sústavu tepelného hospodárstva v Snine, pre GGE, s. r. o., IČO: 36012424, Robotnícka 2160, 017 01 
Považská Bystrica, doba nájmu 15 rokov, od 01. 09. 2022 do 31. 08. 2037,  za nájomné vo výške 
120 000,- €/rok.  
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Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že ide o súčasného správcu a nájomcu, 
s ktorým má mesto uzatvorenú nájomnú zmluvu do 31. 08. 2022 a záväzok nájomcu preinvestovať 
do majetku mestu počas doby nájmu 2,5 mil. eur.  
 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav 
Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková – 2 poslanci 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 214/2016 

 
 

31.  Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 2520/65 z dôvodu 
osobitného zreteľa – Pravoslávna cirkevná obec Snina  

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  
a)  v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

v súlade  s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod vlastníctva nehnuteľného  majetku. Predmetom prevodu je 
nehnuteľnosť -  pozemok parc. č. CKN 2520/65, druh pozemku – záhrady, o výmere 337 m2, 
zap. na LV č. 5038, k. ú. Snina,  vo vlastníctve Mesta Snina a v správe Základnej školy, 
Študentská 1446, 069 01 Snina, pre  Pravoslávnu cirkevnú obec Snina, Sládkovičova 366/70, 
069 01 Snina, IČO: 31987761, zastúpenú duchovným správcom Pravoslávnej cirkevnej obce 
– Prot. Mgr. Igorom Kerekaničom. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že Pravoslávna cirkevná obec, ako vlastník 
budovy bývalej výmenníkovej stanice na Študentskej ul. so s. č. 746 a zastavaného pozemku parc. č. 
CKN 2520/36, k. ú. Snina, chce odkúpiť tento pozemok  za   účelom zriadenia prístupovej cesty 
k novému pravoslávnemu chrámu a pre zabezpečenie parkovacích  miest pri budúcom chráme, ktorý 
bude slúžiť pre značnú skupinu obyvateľov Sniny a okolia. Príslušný pozemok je potrebný na 
zabezpečenie výstavby chrámu a bezpečnosti pri výstavbe a ďalej pre rôzne obrady Pravoslávnej 
cirkvi; 

b) zmluvný prevod nehnuteľnosti - pozemku parc. č. CKN 2520/65, druh pozemku – záhrady, 
o výmere 337 m2, zap. na LV č. 5038, k. ú. Snina,  vo vlastníctve Mesta Snina a v správe 
Základnej školy, Študentská 1446, 069 01 Snina, pre  Pravoslávnu cirkevnú obec Snina, 
Sládkovičova 366/70, 069 01 Snina, IČO: 31987761, zastúpenú duchovným správcom 
Pravoslávnej cirkevnej obce – Prot. Mgr. Igorom Kerekaničom za symbolickú cenu 1,- €, 
s podmienkou úhrady všetkých nákladov spojených s vkladom do katastra nehnuteľností. 
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Týmto zmluvným prevodom sa zároveň zriaďuje predkupné právo – právo na odkúpenie 
pozemku  parc. č.  CKN 2520/65, za rovnakú kúpnu cenu v prípade jeho predaja, alebo scudzenia 
inak, než predajom v prospech: Mesto Snina, IČO: 00 323 560, Strojárska 2060/95, 069 01 Snina.  

Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 4 VZN mesta Snina 
č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  

 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 215/2016 

 
 

16. Zmena uznesenia MsZ č. 11/2015 zo dňa 27. 01. 2015 – Zriadenie komisií mestského 
zastupiteľstva a voľba predsedov, podpredsedov a členov 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Eva 

Mihaliková, poverená vedením oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine    o d v o l á v a     na základe písomného vzdania sa Bc. Zlaťu 

Fundákovú, pracovníčku finančného oddelenia, z funkcie garanta komisie mládeže, kultúry, športu  
a návrhov na poskytovanie grantov, do ktorej bola zvolená uznesením MsZ č.  11/2015  zo  dňa           
27. 01. 2015. 

 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 216/2016 
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17. Zmena uznesenia MsZ č. 186/2016 zo dňa 17. 03. 2016 
 

Písomný materiál predložil  a spracoval Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór.  
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   m e n í    znenie uznesenia Mestského zastupiteľstva v Snine č. 

186/2016 zo dňa 17. 03. 2016, ktoré bude po zmene znieť takto: 
„Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á    hlavnému kontrolórovi mesta vykonať v termíne do 
30. 06. 2016 kontrolu vyúčtovania všetkých dotácií poskytnutých mestom za roky 2014 a 2015.“ 
  
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, 
Anton Vass, Peter Vološin – 16 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 217/2016 

 
 

18. Schválenie zmluvy o budúcej zmluve na prevod nehnuteľnosti – časť pozemku parc. č. 
CKN 5066/35 pre Východoslovenskú distribučnú, a. s., Košice 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Zmluvu o budúcej zmluve o prevode 

nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta, časti pozemku parcely číslo CKN 5066/135, ktorá bude 
zastavaná stavbou blokovej/kioskovej trafostanice s príslušenstvom, pre Východoslovenskú 
distribučnú, a. s., Košice, IČO: 36 599 361. Text zmluvy tvorí prílohu uznesenia. 

 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 218/2016 
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19. Zrušenie vecného bremena – výmaz ťarchy – Beky, a. s., Snina  
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   výmaz ťarchy uvedenej na LV č. 10702,  k. ú. 

Snina, v časti C: 
-  pod V – 60/05 – zrušenie vecného bremena spočívajúce v práve prístupu oprávneného 

z vecného bremena cez pozemok parc. č. CKN 5907/431 po obvykle používanej komunikácii 
k parcelám CKN 5907/37, CKN 5907/88 a  CKN 5907/97, 

-  pod V – 61/05 – zrušenie vecného bremena, spočívajúce v práve prístupu oprávneného  
z vecného bremena cez pozemok parc. č. CKN 5907/431 po obvykle používanej komunikácii 
k stavbám s. č. 4431 na parcele č. CKN 5907/37, s. č. 4446 na parcele č. CKN 5907/96, s. č. 
4447 na parcele č. CKN 5907/97, s. č. 4438 na parcele č. CKN 5907/88,  

pre povinného z vecného bremena: Beky, a. s., Podrybnícka 1, 069 01 Snina, IČO: 36 464 350, 
zastúpená predsedom predstavenstva – Dušanom Brečkom, trvale bytom Kamenica nad Cirochou. 
Oprávneným z vecného bremena je: Mesto Snina, Strojárska 2060, 069 01 Snina, IČO: 00 323 560, 
zastúpené Ing. Štefanom Milovčíkom – primátorom mesta. 

 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 219/2016 

 
 

20. Zrušenie vecného bremena – výmaz ťarchy – Hakulin Michal a Verona 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – iba pre vysvetlenie – pri odpredaji tohto pozemku bolo zriadených 

viacero vecných bremien – právo prechodu,  právo strpieť inžinierske siete a predkupné právo. Týmto 
uznesením rušíme iba predkupné právo, ostatné vecné bremená ostávajú nezmenené.  
 

JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    výmaz ťarchy uvedenej na LV č. 4739, k. ú. 

Snina, v časti C, pod V – 854/12 – zrušenie vecného bremena na pozemkoch parc. č. CKN 1121/386 
a CKN 1121/436, k. ú. Snina, ktoré spočíva v  predkupnom práve predávajúceho, t. j. Mesta Snina, 
Strojárska 2060, 069 01 Snina, IČO: 00 323 560, v zmysle Kúpnej zmluvy o prevode vlastníctva 
k nehnuteľnostiam č. 59/2012/Pr zo dňa 06. 11. 2012, pre žiadateľov: Hakulin Michal, rod. Hakulin 
a Hakulinová Verona, rod. Slivková, obaja trvale bytom Brezovec.  

 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 220/2016 

 
 
 

21. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj podielu pozemku parc. č. CKN 183/29 vo 
vlastníctve mesta Snina – Halászová Miroslava, Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    v zmysle § 9a ods. 8 písm. a)  zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov v spojitosti so zákonom č. 182/1993     Z. 
z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v znení neskorších predpisov zmluvný prevod 
nehnuteľnosti – odpredaj spoluvlastníckeho podielu 59/769 k pozemku parc. č. CKN 183/29, druh 
pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere  315 m2, zap. na LV  č. 6700, k. ú. Snina, ktorý 
prislúcha bytu č. 5 na 1. poschodí, vchod 1 v bytovom dome s. č. 1006 na Ul. J. Kráľa v Snine, 
postaveného na pozemku parc. č. CKN 183/29 a zapísaného na LV č. 4806, k. ú. Snina, za 
cenu   119,55 € pre vlastníčku predmetného bytu: Miroslava Halászová, rod. Romanová, trvale bytom 
Snina do výlučného vlastníctva s tým, že kupujúca uhradí poplatky spojené s podaním návrhu na 
vklad do katastra nehnuteľností.  

Prevod a cena podielu pozemku je v súlade s § 8 ods. 8 písm. a) VZN mesta Snina č. 110/2011 
o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov v spojitosti so 
zákonom č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v znení neskorších predpisov 
a zákonom o majetku obcí. 
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Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav 
Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 221/2016 

 
 
 

22. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj bytu vo vlastníctve Mesta Snina – Vladimír 
Koco, Snina  

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    v zmysle § 9a ods. 8 písm. a)  zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov v spojitosti so zákonom č. 182/1993      Z. 
z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v znení neskorších predpisov zmluvný prevod 
nehnuteľnosti – odpredaj bytu č. 61 na 5. poschodí, vchod 2 v bytovom dome s. č. 1603 na Ul. 
Palárikovej v Snine, postaveného na pozemku parc. č. CKN 7522/3 a zapísaného na LV č. 7817,     k. 
ú. Snina,  a spoluvlastníckeho podielu 52/4684 na spoločných častiach a spoločných zariadeniach 
domu a spoluvlastníckeho podielu 52/4684 k pozemku parc. č. CKN 7522/3, druh pozemku – 
zastavané plochy a nádvoria, o výmere 676 m2, zapísaného na LV č. 7817, k. ú. Snina, za 
cenu  4 639,35 € pre žiadateľa: Vladimír Koco, rod. Koco, trvale bytom Snina do výlučného 
vlastníctva s tým, že kupujúci uhradí poplatky spojené s podaním návrhu na vklad do katastra 
nehnuteľností. 

Prevod a cena bytu je v súlade s § 8 ods. 8 písm. a) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov v spojitosti so zákonom  č. 
182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v znení neskorších predpisov a zákonom 
o majetku obcí.  
 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, MUDr. 
Marián Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Anton Vass, Peter 
Vološin – 11 poslancov 
proti: Mgr. Mária Todáková – 1 poslankyňa  
zdržala sa: Ing. Daniela Galandová – 1 poslankyňa 
nehlasoval: JUDr. Jaroslav Koco – 1 poslanec 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 222/2016 
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23. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/413, k. ú. Snina, 
z dôvodu osobitného zreteľa – Čopíková Anna a spol.  

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – v prípade materiálov č. 23 – 27 ide o rovnakú lokalitu – je to 

vysporiadanie pozemkov určených na cestu medzi domami na Ul. P. Jilemnického a Podhorskej ulici. 
Vlastníci susediacich pozemkov tieto pozemky užívajú už dlhé roky ako záhrady.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  
a)  v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

v súlade s ustanovením   § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina  č. 110/2011        o  zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod vlastníctva nehnuteľného  majetku v  k. ú. Snina, vo 
vlastníctve Mesta Snina a to: pozemok parc. č. CKN 1813/413, druh pozemku – zastavané 
plochy a nádvoria, o výmere 103 m2, zapísaný na LV č. 3200, k. ú. Snina, do podielového 
vlastníctva týchto dotknutých vlastníkov: 

-   Anna Čopíková, rod. Bajusová, trvale bytom Snina, v podiele 1/2,  
-    Peter Čopík, rod. Čopík, trvale bytom Snina, v podiele 1/10,  
-    Ján Čopík, rod. Čopík,  trvale bytom Snina, v  podiele 2/10, 
-   Mária Dická, rod. Čopíková, trvale bytom Snina, v podiele 1/10, 
-    Anna Harmaňošová,  rod. Čopíková, trvale bytom Snina, v podiele 1/10. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že predmetný pozemok je pre mesto 
prebytočný a žiadatelia sú podielovými vlastníkmi priľahlého pozemku parc. č. CKN 1819/2 
a následne aj  parcely č. CKN 1819/3 a rodičovského rodinného domu so s. č. 1187 postaveného 
na predmetnej parcele. Parcelu č. CKN 1813/413 užívajú spoločne už niekoľko rokov ako záhradu   
a chcú si ju majetkovo právne vysporiadať; 

b) zmluvný prevod nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/413, druh pozemku – zastavané 
plochy a nádvoria, o výmere 103 m2, zapísaného na LV č. 3200, k. ú. Snina, do podielového 
vlastníctva týmto vlastníkom:  

-   Anna Čopíková, rod. Bajusová, trvale bytom Snina, v podiele 1/2,  
-    Peter Čopík, rod. Čopík, trvale bytom Snina, v podiele 1/10,  
-    Ján Čopík, rod. Čopík,  trvale bytom Snina, v  podiele 2/10, 
-   Mária Dická, rod. Čopíková, trvale bytom Snina, v podiele 1/10, 
-    Anna Harmaňošová,  rod. Čopíková, trvale bytom Snina, v podiele 1/10, 

  za cenu 288,51 € za výmeru 103 m2 s tým, že kupujúci uhradia 66,- € za vklad do katastra 
nehnuteľností a náklady spojené s vyhotovením geometrického plánu v alikvotnej čiastke 
v závislosti od výmery prevádzanej parcely.  

 Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena nehnuteľnosti je stanovená podľa § 14 ods. 3 písm. b) – d) v súlade s § 9 ods. 4 VZN 
mesta Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení 
doplnkov.  
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  Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN              mesta 
Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov. 
 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 223/2016 

 
 

24. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/414, k. ú. Snina, 
z dôvodu osobitného zreteľa – Haburaj Jozef s manželkou  

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  
a) v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina  č. 110/2011           o  zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod   vlastníctva nehnuteľného  majetku v  k. ú. Snina, vo vlastníctve 
Mesta Snina a to:  

-   pozemok parc. č. CKN 1813/414, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 172 
m2, zapísaný na LV č. 3200, k. ú. Snina, do bezpodielového vlastníctva Jozefa Haburaja, rod. 
Haburaj a Magdalény Haburajovej, rod. Bachurová, obaja trvale bytom Snina. Dôvodom 
hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že predmetný pozemok je pre mesto prebytočný 
a žiadatelia vlastnia priľahlý pozemok parc. č. CKN 1820/2 a následne aj  parcelu č. CKN 
1820/3, na ktorej je postavený rodinný dom so s. č. 1186, v ktorom býva so svojou rodinou. 
Parcelu č. CKN 1813/414 užívajú už niekoľko rokov ako záhradu a chcú si ju majetkovo 
právne vysporiadať; 

b) zmluvný prevod nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/414, druh pozemku – zastavané 
plochy a nádvoria, o výmere 172 m2, zapísaný na LV č. 3200, k. ú. Snina, do vlastníctva, 
Jozefa Haburaja, rod. Haburaj a Magdalény Haburajovej,  rod. Bachurová, obaja trvale bytom 
Snina, za cenu  369,24 € za výmeru 172 m2 s tým, že kupujúci uhradia 66,- € za vklad do 
katastra nehnuteľností a náklady spojené s vyhotovením geometrického plánu v alikvotnej 
čiastke v závislosti od výmery prevádzanej parcely.  

 Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 
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Cena nehnuteľnosti je stanovená podľa § 14 ods. 3 písm. b) – d) v súlade s § 9 ods. 4 VZN 
mesta Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení 
doplnkov.  
  Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN              mesta 
Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  

 
 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 224/2016 

 
 

25. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/412, k. ú. Snina, 
z dôvodu osobitného zreteľa – Labanič Marián 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  
a) v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina  č. 110/2011            o  zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod vlastníctva nehnuteľného  majetku v  k. ú. Snina, vo vlastníctve 
Mesta Snina, a to:  

-   pozemok parc. č. CKN 1813/412, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 113 
m2, zapísaný na LV č. 3200, k. ú. Snina, do vlastníctva Mariána Labaniča, rod. Labanič, trvale 
bytom Snina. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že predmetný pozemok je 
pre mesto prebytočný a žiadateľ je výlučným vlastníkom priľahlého pozemku parc. č. CKN 
1818/2 a následne aj  parcely č. CKN 1818/3 a rodinného domu so s. č. 1189 postaveného na 
predmetnej parcele, v ktorom býva so svojou rodinou. Parcelu č. CKN 1813/412 užíva už 
niekoľko rokov ako záhradu a  chce si ju majetkovo právne vysporiadať;  

b) zmluvný prevod nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/412, druh pozemku – zastavané 
plochy a nádvoria, o výmere 113 m2, zapísaný na LV č. 3200, k. ú. Snina, do vlastníctva, 
Mariána Labaniča, rod. Labanič, trvale bytom Snina, za cenu 300,21 € za výmeru 113 m2 
s tým, že kupujúca uhradí 66,- € za vklad do katastra nehnuteľností a náklady spojené 
s vyhotovením geometrického plánu v alikvotnej čiastke v závislosti od výmery prevádzanej 
parcely. 
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Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena nehnuteľnosti je stanovená podľa § 14 ods. 3 písm. b) – d) v súlade s § 9 ods. 4 VZN 
mesta Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení 
doplnkov.  
  Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN              mesta 
Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  
 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 225/2016 

 
 

26. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/411, k. ú. Snina, 
z dôvodu osobitného zreteľa – Niskáčová Katarína 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  
a) v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina  č. 110/2011           o  zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod   vlastníctva nehnuteľného  majetku v  k. ú. Snina, vo vlastníctve 
Mesta Snina, a to:  

-   pozemok parc. č. CKN 1813/411, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 266 
m2, zapísaný na LV č. 3200, k. ú. Snina, do vlastníctva Kataríny Niskáčovej, rod. Labičová, 
trvale bytom Snina. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že predmetný 
pozemok je pre mesto prebytočný a žiadateľka je výlučnou vlastníčkou priľahlého pozemku 
parc. č. CKN 1817/2 a následne aj podielovo vlastní parcelu č. CKN 1817/1, na ktorej je 
postavený rodinný dom. Parcelu č. CKN 1817/411 užíva už niekoľko rokov a chce si ju 
majetkovo právne vysporiadať;  

b) zmluvný prevod nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/411, druh pozemku – zastavané 
plochy a nádvoria, o výmere 266 m2, zapísaný na LV č. 3200, k. ú. Snina, do vlastníctva, 
Kataríny Niskáčovej, rod. Labičová, trvale bytom Snina, za cenu  501,- € za výmeru 266 m2 
s tým, že kupujúca uhradí 66,- € za vklad do katastra nehnuteľností a náklady spojené 
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s vyhotovením geometrického plánu v alikvotnej čiastke v závislosti od výmery prevádzanej 
parcely.  

 Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena nehnuteľnosti je stanovená podľa § 14 ods. 3 písm. b) – d) v súlade s § 9 ods. 4 VZN 
mesta Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení 
doplnkov.  
  Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN              mesta 
Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  

 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 226/2016 

 
 
 

27. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/362, k. ú. Snina, 
z dôvodu osobitného zreteľa – Potucká Monika 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  
a)  v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina  č. 110/2011         o  zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod vlastníctva nehnuteľného  majetku v  k. ú. Snina, vo 
vlastníctve Mesta Snina, a to:  

-     pozemok parc. č. CKN 1813/362, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 
266 m2, zapísaný na LV č. 3200, k. ú. Snina, do vlastníctva Moniky Potuckej, rod. Havejová, 
trvale bytom Snina. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že predmetný 
pozemok je pre mesto prebytočný a žiadateľka je výlučnou vlastníčkou priľahlého pozemku 
parc. č. CKN 1821/2 a následne aj parcely č. CKN 1821/3 a rodinného domu so s. č. 1185 
postaveného na predmetnej parcele, v ktorom býva so svojou rodinou. Parcelu č. CKN 
1813/362 užíva už ako záhradu a  chce si ju majetkovo právne vysporiadať;  
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b)  zmluvný prevod nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1813/362, druh pozemku – zastavané 
plochy a nádvoria, o výmere 266 m2, zapísaný na LV č. 3200, k. ú. Snina, do vlastníctva, 
Moniky Potuckej, rod. Havejová, trvale bytom Snina, za cenu  501,- € za výmeru 266 m2 
s tým, že kupujúca uhradí 66,- € za vklad do katastra nehnuteľností a náklady spojené 
s vyhotovením geometrického plánu v alikvotnej čiastke v závislosti od výmery prevádzanej 
parcely.  

 Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena nehnuteľnosti je stanovená podľa § 14 ods. 3 písm. b) – d) v súlade s § 9 ods. 4 VZN 
mesta Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení 
doplnkov.  
  Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN              mesta 
Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  
 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 227/2016 

 
 

28. Zmluvný prevod nehnuteľností priamym predajom – odpredaj pozemkov parc. č. CKN 
4264/44 a CKN 4264/45, k. ú. Snina – Miroslav Kostišče 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    v zmysle § 9a ods. 1 písm. c)  zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov zmluvný prevod nehnuteľností priamym 
predajom najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty - odpredaj pozemkov vytvorených GP č. 
46053328-12/2016 vyhotoviteľa GeoReal East, s. r. o., Strojárska 3995/113, 069 01 Snina, overeného 
dňa 27. 01. 2016 pod G1-19/2016, odčlenením z pozemku parc. č. CKN 4264/1, druh pozemku – 
ostatné plochy, o výmere 1 549 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta:  

-   parc. č. CKN 4264/44, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 101 m2, za cenu 30 300,- €, 
t. j. 300,- €/m2, 

-  parc. č. CKN 4264/45, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 122 m2, za cenu 3 660,- €,   
t. j. 30,- €/m2, 

do vlastníctva kupujúceho: Miroslav Kostišče, rod. Kostišče, trvale bytom Topoľa, za cenu 33 960,- 
€ v sumáre za oba pozemky. 

Podmienkou prevodu je úhrada všetkých nákladov spojených s prevodom nehnuteľností 
a nákladov spojených s vkladom do katastra nehnuteľností 
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Cena pozemkov bola určená na základe znaleckého posudku č. 21/2016 zo dňa 08. 04. 2016 
znalca Ing. Jozefa Galandu, Ul. Boženy Němcovej 2570/21, 069 01 Snina, vo väzbe na § 9 ods. 1        
a § 13 ods. 1, ods. 7 VZN mesta Snina č. 110/2011 o  zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom 
mesta Snina v znení doplnkov č. 1, 2, 3. 

Prevod nehnuteľností je v súlade s ustanovením § 8 ods. 1 písm. c) VZN mesta Snina č. 110/2011 
o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 1 a 5  zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena súvisiaca s prevodom je v súlade  s § 9 ods. 1 a ods. 5 VZN mesta Snina č. 110/2011                  
o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 1 písm. c)  zák. č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

 
Materiál z rokovania stiahnutý.  
 
 

29. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľností pozemkov par. č. CKN 4264/1, 4264/46, 
4264/47, k. ú. Snina, z dôvodu osobitného zreteľa – Anna Dunajová 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  
a) v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

v súlade s ustanovením   § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod   vlastníctva nehnuteľného majetku vo vlastníctve Mesta Snina, 
pričom ide o tieto nehnuteľností pozemkov vytvorené GP č. 46053328-12/2016 vyhotoviteľa 
GeoReal East, s. r. o., Strojárska 3995/113, 069 01 Snina, overeného dňa 27. 01. 2016 pod 
G1-19/2016, odčlenením z pozemku parc. č. CKN 4264/1, druh pozemku – ostatné plochy, 
o výmere 1 549 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. Snina:  

-   parc. č. CKN 4264/1, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 533 m2, 
-   parc. č. CKN 4264/46, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 393 m2, 
-   parc. č. CKN 4264/47, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 400 m2, 

vo vlastníctve mesta do vlastníctva Anny Dunajovej, rod. Dická, trvale bytom Snina. Dôvodom 
hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že táto dotknutá žiadateľka je vlastníčkou priľahlého 
pozemku parc. č CKN 4025/1 a parcelu č. CKN 4264/1 užíva už niekoľko rokov a chce si ju 
majetkovo právne vysporiadať; 

b) zmluvný prevod nehnuteľností pozemkov vytvorených GP č. 46053328-12/2016 vyhotoviteľa 
GeoReal East, s. r. o., Strojárska 3995/113, 069 01 Snina, overeného dňa       27. 01. 2016 pod 
G1-19/2016, odčlenením z pozemku parc. č. CKN 4264/1, druh pozemku – ostatné plochy, 
o výmere   1 549 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. Snina:  

-  parc. č. CKN 4264/1, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 533 m2, 
-  parc. č. CKN 4264/46, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 393 m2, 
-  parc. č. CKN 4264/47, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 400 m2, 

do vlastníctva Anny Dunajovej, rod. Dická, trvale bytom Snina, za cenu 2 587,- € za celkovú výmeru  
1 326 m2 s tým, že kupujúca uhradí    66,- € za vklad do katastra nehnuteľností.  
 Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 
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Cena nehnuteľností je stanovená podľa § 14 ods. 3 písm. b) – f), v súlade s § 9 ods. 4 VZN 
mesta Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení 
doplnkov.  
  Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN  mesta 
Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  
 
Materiál z rokovania stiahnutý.  
 
 

30. Zmluvný prevod nehnuteľnosti priamym predajom – odpredaj pozemku parc. č. CKN 
2238/36 – Marcela Galandová – GAMECO 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    v zmysle § 9a ods. 1 písm. c)  zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov zmluvný prevod nehnuteľností priamym 
predajom najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty so zriadením vecného bremena – odpredaj 
pozemku parc. č. CKN 2238/36, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 182 m2, 
ktorý bol vytvorený geometrickým plánom č. 46053328-62/2016 vyhotoviteľa GeoReal East, s. r. o., 
Strojárska  3995/113, 069 01 Snina, IČO: 46053328, overeného dňa 13. 04. 2016 pod G1-108/2016, 
zlúčením a následným rozdelením pozemkov parcelné číslo CKN 2238/4, druh pozemku – zastavané 
plochy a nádvoria, o výmere 177 m2 a CKN 2238/25, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, 
o výmere 778 m2, zapísaných na LV č. 3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta, za cenu  7 280,- €, t. 
j.  40,- €/m2, určenú na základe  znaleckého posudku č. 36/2016 zo dňa 25. 05. 2016 znalca Ing. 
Jozefa Galandu, Boženy Nemcovej 2570/21, 069 01 Snina, vo väzbe na § 9 ods. 1 a  § 13 ods. 1 VZN 
mesta Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení 
doplnkov pre kupujúcu: Marcela Galandová, rod. Saksunová, trvale bytom Snina, podnikajúca pod 
obchodným menom Marcela Galandová – GAMECO, IČO: 40116000, miesto podnikania 
Komenského 2827105, 069 01 Snina s tým, že kupujúca uhradí náklady spojené s vkladom do katastra 
nehnuteľností, náklady za vyhotovenie GP a náklady za vypracovanie znaleckého posudku. 
Kupujúcej je známe, že na pozemku parc. č. CKN 2238/4 a CKN 2238/25 sú uložené inžinierske 
siete. Súčasťou predmetného prevodu je aj zriadenie vecného bremena, ktoré spočíva v povinnosti 
vlastníka predmetného pozemku strpieť uloženie a následnú údržbu inžinierskych sietí na pozemku 
parc. č. CKN 2238/36 v prospech: Mesto Snina, IČO: 00 323 560, Strojárska 2060/95, 069 01 Snina. 

Prevod nehnuteľnosti je v súlade s ustanovením § 8 ods. 1 písm. c) VZN mesta Snina č. 110/2011 
o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov a § 9a ods. 1 a 5  
zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena súvisiaca s prevodom je v súlade  s § 9 ods. 1 a ods. 5 VZN mesta Snina č. 110/2011                         
o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 1 písm. c)  zák. č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

 
 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
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Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 228/2016 

 
 
 

32. Prenájom nehnuteľného majetku mesta Snina z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre 
Animoterapeuticko – jazdecké centrum Snina  

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 

vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
Ing. Daniela Galandová – chce sa opýtať právnika, či tento návrh zmluvy zohľadnil všetky 

pripomienky alebo ide iba o návrh úradu, ktorý nebude akceptovaný druhou stranou.  
 
JUDr. Ján Paľovčík – všetky pripomienky MVDr. Juška, až na jednu, boli zapracované do 

návrhu zmluvy. Jednej pripomienke nebolo možné vyhovieť, potvrdila to aj finančná komisia a bol 
s tým oboznámený aj MVDr. Juško a súhlasil s tým, aby táto jeho jedna pripomienka nebola do 
zmluvy zahrnutá.  

 
Ing. Jaroslav Regec – pripomienky konzultoval s MVDr. Juškom a právnikom mesta a myslí si, 

že táto zmluva je v poriadku.  
 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í   uznesenie MsZ č. 655/2005 zo dňa 06. 10. 2005,             

s ch v a ľ u j e  
a) Prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle ustanovenia § 8 ods. 9 písm. c) VZN mesta Snina 

č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnku 
1 a § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 
na prenájom nehnuteľného majetku mesta pre Animoterapeuticko – jazdecké centrum Snina, 
IČO: 37796232, Pčolinská 1405, 069 01 Snina, zastúpené MVDr. Vladislav Juško. 
Predmetom nájmu sú pozemky: 
- parc. č. CKN 7527/19, druh pozemku - ostatné plochy, o výmere  3 523 m2, 
- parc. č. CKN 7527/20, druh pozemku -  ostatné plochy, o výmere    114 m2,  
- parc. č. CKN 7527/23, druh pozemku -  zast. plochy a nádvoria, o výmere  75 m2,    
- parc. č. CKN 7527/24, druh pozemku - zast. plochy a nádvoria, o výmere 292 m2, 
- parc. č. CKN 7527/25, druh pozemku - zast. plochy a nádvoria, o výmere 24 m2, 
- parc. č. CKN 7527/26, druh pozemku - zast. plochy a nádvoria, o výmere 193 m2,   
- parc. č. CKN 7527/27, druh pozemku - zast. plochy a nádvoria, o výmere 70 m2,        
- parc. č. CKN 7527/29, druh pozemku - ostatné plochy, o výmere 436 m2,  GP č. 460053328 

– 61/2016 vypracovaný spoločnosťou GeoReal East, s. r. o., Strojárska 3995/13, Snina, 
IČO: 460053328, z parcely č. 7527/19, overený 09. 05. 2016 Správou katastra Snina pod 
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číslom 61-134/2016, z pozemku parcelné číslo CKN 7527/19, druh pozemku – ostatné 
plochy, o výmere  3 523 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že nájomca bude využívať predmet 
prenájmu pre účely činnosti Animoterapeuticko – jazdeckého centra, ktorého cieľom  je uspokojovať 
záujmy a záľuby členov a verejnosti, najmä v oblasti  využitia zvierat pre potreby zdravotne 
postihnutých osôb  a zdravých ľudí, športu, kynológie a turistiky, ale aj k prispievaniu 
k získavaniu  rozvoja pohybových i telesných zručností, k upevňovaniu telesného a duševného 
zdravia. 

b) Nájomnú zmluvu č. 32/2016/Pr. Text Nájomnej zmluvy tvorí prílohu tohto uznesenia. 
 

Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 229/2016 

 
 
 

34. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 
odpredaj pozemku parc. č. CKN 3958/889, k. ú. Snina – Ďurika Štefan 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu je nehnuteľnosť –  pozemok 
parc. č. CKN 3958/889, druh pozemku – ostatné plochy o výmere 386 m2,  vytvoreného GP č. 
34810668-20/2016 vyhotoviteľom: Ing. Ján Rusinko – GEODET, Laborecká 10, Humenné 
a overeného Okresným úradom Snina, katastrálnym odborom pod G1-130/2016 z parcely č. CKN 
3958/54, druh pozemku – ostatné plochy o výmere 4921 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. Snina, vo 
vlastníctve Mesta Snina, pre dotknutých vlastníkov priľahlých nehnuteľností – rodinného domu so s. 
č. 2271 a pozemku parc. č. CKN 3958/87 v  k. ú. Snina – Štefana Ďuriku, rod. Ďurika a manželku 
Annu Ďurikovú, rod. Alušiková, obaja trvale bytom Snina. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je 
skutočnosť, že žiadateľ s manželkou je vlastníkom vyššie citovaných nehnuteľností, ktoré sú priľahlé 
k danej časti parcely č. CKN  3958/54, v ktorej má nie vlastnou vinou posunuté hranice svojho 
pozemku.  

 
Hlasovanie:  
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za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 230/2016 

 
 
 

35. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 
odpredaj pozemkov parc. č. CKN 1225/289, 3596/8, 3596/9, 3596/10, 3958/893, 3958/894 
a 3596/7 – Kamlárová Anna  

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – pri zámeroch chýbajú niektoré stanoviská komisií z dôvodu, že ku dňu 

spracovania materiálov neboli známe. Ale v prípade, že nejaké pripomienky budú, budú rozpracované 
a pri predložení návrhu na prevod budú zohľadnené.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu sú pozemky      v  k. ú. Snina, 
vytvorené GP č. 46053328-15/2016 z pozemkov zapísaných na LV č. 3200, a to:   

- parc. č. CKN 1225/289, druh pozemku – trvalé trávnaté porasty, o výmere 38 m2,  
- parc. č. CKN 3596/8, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 31 m2,  
- parc. č. CKN 3596/9, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 49 m2,  
- parc. č. CKN 3596/10, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 316 m2, 
- parc. č. CKN 3958/893, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 6 m2, 
- parc. č. CKN 3958/894, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 10 m2,  
- parc. č. CKN 3596/7, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 16 m2,   

pre dotknutú vlastníčku priľahlých pozemkov – Annu Kamlárovú, rod. Hancovú, trvale bytom Snina. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadateľka je vlastníčkou  priľahlých 
pozemkov parc. č. CKN 1225/23, CKN 1225/224, CKN 3958/28 a taktiež budov postavených na 
týchto parcelách. Ide o nezastavané pozemky, ktoré sa po zapísaní do obnoveného registra evidencie 
pôdy dostali do vlastníctva mesta. Prevodom sa odstráni faktická existujúca nepresnosť v katastrálnej 
evidencii pozemkov priľahlých k IBV. 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
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Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 231/2016 

 
 
 

36. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 
odpredaj časti pozemku parc. č. CKN 1225/263, k. ú. Snina – Ján Havriľák 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu je časť pozemku parc. č. CKN 
1225/263, druh pozemku – trvalé trávnaté porasty o výmere 421 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. Snina, 
vo vlastníctve Mesta Snina, pre dotknutého vlastníka priľahlých pozemkov parc. č. CKN 1225/202 
a CKN 1225/203 v  k. ú. Snina – Jána Havriľáka, trvale bytom Snina.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že tento žiadateľ je vlastníkom priľahlých 
pozemkov parc. č. CKN 1225/202 a CKN 1225/203 a kúpou predmetnej časti pozemku si takto 
vyrovná hranice oplotenia oboch pozemkov.  

 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 232/2016 

 
 
 

37. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku mesta priamym predajom – 
pozemkov parc. č. CKN 5652/67, 5652/68, 5652/78, 5652/79 
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Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 

JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob predaja nehnuteľného majetku 
obce, a to priamym predajom najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty stanovenej znaleckým 
posudkom v zmysle § 9a ods. 1 písm. c)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov. Predmetom prevodu sú nehnuteľnosti týchto pozemkov v k. ú Snina, zap. na LV č. 3200: 

- parc. č. CKN 5652/67, druh pozemku – orná pôda, o výmere 126 m2,  
- parc. č. CKN 5652/68, druh pozemku – orná pôda, o výmere 157 m2, 
- parc. č. CKN 5652/78, druh pozemku – orná pôda, o výmere 72 m2,  
- parc. č. CKN 5652/79, druh pozemku – orná pôda, o výmere 42 m2,  

vo vlastníctve mesta, nachádzajúce sa v lokalite „BREHY“ na Ul. gen. Svobodu. 
 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 233/2016 

 
 
 

38. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku mesta priamym predajom – časti 
pozemku parc. č. CKN 3958/1, k. ú. Snina  

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Daniela Galandová – celá parcela je veľká, ale ani v žiadosti ani v návrhu nie je uvedené, 

o ktorú časť parcely ide. Keďže ide o komunikáciu, chce vedieť, o ktorú časť presne ide.  
 
JUDr. Ján Paľovčík – žiadateľka má záujem o cca 10 árov na výstavbu rodinného domu. Na 

tejto parcele je veľa inžinierskych sietí. Keďže ide ešte len o zámer, geometrický plán nebol robený. 
Bolo to predmetom rokovania aj komisie výstavby, kde bola prítomná aj žiadateľka. Musíme nájsť 
vhodné miesto, ktoré by sa dalo odčleniť, bude potrebné urobiť aj nejaké prekládky, musí byť 
zachovaný aj prístup. Ale zatiaľ ide iba o zámer, presná časť parcely bude predmetom schvaľovania 
samotného prevodu.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  
obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob predaja nehnuteľného majetku 
obce, a to priamym predajom najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty stanovenej znaleckým 
posudkom v zmysle § 9a ods. 1 písm. c)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov. Predmetom prevodu je časť nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 3958/1, druh pozemku 
– ostatné plochy, o výmere 36 172 m2, k. ú Snina, zap. na LV č. 3200, vo vlastníctve mesta, 
nachádzajúci sa v lokalite „BREHY“ medzi Ul. gen. Svobodu, Ul. Gladkovou a Starinskou ulicou. 
 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 234/2016 

 
 

39. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku mesta priamym predajom – časti 
pozemku parc. č. CKN 1121/160, k. ú. Snina  

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov    s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob predaja nehnuteľného majetku 
obce, a to priamym predajom najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty stanovenej znaleckým 
posudkom v zmysle § 9a ods. 1 písm. c)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov. Predmetom prevodu je časť nehnuteľnosti  pozemku parc. č. CKN 1121/160, druh 
pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 7 500 m2, k. ú Snina, zap. na LV č. 3200, vo 
vlastníctve mesta, nachádzajúci sa na sídlisku Komenského v  blízkosti supermarketu BILLA. 

 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
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Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 235/2016 

 
 
 

40. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 
odpredaj pozemkov parc. č. CKN 1968/153, 1968/154, k. ú. Snina – Kapko Michal  

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu sú nehnuteľnosti  pozemkov 
v k. ú. Snina, zap. na LV č. 3200: 

- parc. č. CKN 1968/53, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 7 m2,  
- parc. č. CKN 1968/54, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 60 m2,  

vo vlastníctve Mesta Snina, pre dotknutého vlastníka priľahlých pozemkov parc. č. CKN 1964 a CKN 
1968/54, na ktorom je postavený  rodinný dom so s. č. 2125, v  k. ú. Snina – Michal Kapko, bytom 
Košice. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že tento žiadateľ je vlastníkom vyššie 
citovaných nehnuteľností, ktoré sú priľahlé k obom prevádzaným parcelám č. CKN 1968/153 a CKN 
1968/154, ktoré dlhodobo užíva ako časť dvora a záhradu a chce si ich majetkovo právne vysporiadať.  
 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin 
Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: Ing. Jaroslav Regec – 1 poslanec 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 236/2016 

 
 
 
 
 
 

41. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 
odpredaj pozemkov parc. č. CKN 3958/645 a 3560/8, k. ú. Snina – Guľaš Vladimír 
a Katarína 
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Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu sú nehnuteľnosti  týchto 
pozemkov v k. ú. Snina: 

- parc. č. CKN 3958/645, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 53 m2, vytvorený GP č. 
460053328-175/2016 odčlenením z parcely č. CKN 3958/645, druh pozemku - ostatné plochy, 
o výmere 63 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. Snina, 

- parc. č. CKN 3560/8, druh pozemku – orná pôda, o výmere 207 m2, vytvorený GP č. 
460053328-175/2016 z parcely č. EKN 6026, druh pozemku - ostatné plochy, o výmere   229 
m2, zap. na LV č. 8216, k. ú. Snina, vo vlastníctve Mesta Snina, v lokalite „Brehy“ medzi 
Ulicami Ševčenkova a Gorkého, pre žiadateľov – Vladimíra Guľaša a Katarínu Guľašovú, obaja 
trvale bytom Snina. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že manželia užívajú 
tieto pozemky po rodičoch ako vlastné    a chcú si ich majetkovo právne  vysporiadať. Ostatné 
priľahlé parcely vytvorené GP č. 460053328–175/2016:  CKN 3560/7 a  CKN 3560/5 si 
osvedčujú. 

 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav 
Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 237/2016 

 
 
 

42. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 
odpredaj pozemkov parc. č. CKN 2146/36 a 2146/37, k. ú. Snina – Karľová Jana, Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 



49 
 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu sú nehnuteľnosti  pozemkov 
v k. ú. Snina, ktoré boli vytvorené GP č. 34823123-16/2016  odčlenením z parcely č. EKN 6006, zap. 
na LV č. 8216: 

- parc. č. CKN 2146/36, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria ,o výmere 4 m2,  
- parc. č. CKN 2146/37, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 31 m2,  

vo vlastníctve Mesta Snina, pre dotknutú vlastníčku priľahlých pozemkov – Janu Karľovú, trvale 
bytom Snina. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že táto žiadateľka je vlastníčkou 
priľahlých pozemkov parc. č. CKN 7629/2 a CKN 7629/1, na ktorej má postavený  rodinný dom so 
s. č. 1650, v ktorom býva a na parcele CKN 2146/36 má postavenú časť garáže, na ktorú má stavebné 
povolenie. Prevádzané parcely č. CKN 2146/36 a  CKN 2146/37 dlhodobo užíva, v minulosti patrili 
jej rodičom a chce si ich majetkovo právne  vysporiadať. 
 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 238/2016 

 
 

43. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 
odpredaj časti pozemku parc. č. CKN 1121/169, k. ú. Snina – Šepeľová Mária a spol., 
Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu je časť pozemku parc. č. CKN 
1121/169, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 512 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. 
Snina, vo vlastníctve mesta, pre dotknutých podielových vlastníkov  uvedených v časti „B“ listu 
vlastníctva č. 6035, na ktorom je zapísaný aj priľahlý pozemok parc. č. CKN1121/11, ktorý podielovo 
vlastnia. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadateľka – Mária Šepeľová,  
Snina, a ostatní podieloví vlastníci v zmysle LV č. 6035 vlastnia a užívajú priľahlý pozemok parc. č. 
CKN 1121/11 a taktiež parcelu č. CKN 1121/12, na ktorej je postavený  rodinný dom so s. č. 847. 
Oplotenú časť prevádzanej parcely užívajú od 80-tych rokov ako vlastnú a chcú ju odkúpiť do 
podielového vlastníctva. V minulosti tento pozemok patril ich rodičom a chcú si ho majetkovo právne  
vysporiadať. 
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Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 239/2016 

 
 

44. Akčný plán k Programu hospodárenia a sociálneho rozvoja mesta Snina  
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Jana 
Džomeková, referentka úradu regionálneho rozvoja.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    Akčný plán k  Programu hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja mesta Snina  na rok 2016 s výhľadom na dva roky. 
 

Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 240/2016 

 
 
 

45. Zmluva o združení právnických osôb uzatvorená medzi mestom Snina a Prešovským 
samosprávnym krajom 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Jana Rosičová, 

PhD., prednostka MsÚ Snina.  
 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    v súlade s § 11 ods. 4 písm. m) združenú 

investíciu s názvom „Vybudovanie futbalového ihriska s umelým trávnatým povrchom“ a Zmluvu 
o združení právnických osôb medzi Mestom Snina a Prešovským samosprávnym krajom.  
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Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav 
Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: MUDr. Marián Regec – 1 poslanec 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 241/2016 

 
 

46. Schválenie Zmluvy o partnerskej spolupráci  s poľským partnerom 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Marta 
Mrázová, referentka útvaru regionálneho rozvoja.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ch v a ľ u j e   Zmluvu o partnerskej spolupráci s poľským 

partnerom: Powiat Rzeszowski, Rzeszów.  
 

Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 242/2016 

 
 
 

47. Prolongácia čerpania finančných prostriedkov z úveru na dočasné krytie nesúladu 
príjmov a výdavkom mesta Snina  

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 

Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  
 
JUDr. Jaroslav Koco – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ch v a ľ u j e   čerpanie finančných prostriedkov z úveru 
(Superlinky) z Prima banky Slovensko, a. s., so sídlom Hodžova 11, 010 11 Žilina, Slovenská 
republika, IČO: 31 575 951, IČ DPH: SK2020372541, zapísanej v Obchodnom registri Okresného 
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súdu v Žiline, Oddiel: Sa, Vložka číslo 148/L (ďalej len banka) za podmienok dojednaných 
v príslušnej úverovej zmluve, s možnosťou opakovanej prolongácie zmluvy, vo výške maximálne 
500 000,- € na dočasné krytie nesúladu príjmov a výdavkov mesta Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 243/2016 

 
 
 

48. Interpelácia poslancov 
 

Ing. Jaroslav Regec – poďakoval sa primátorovi zato, že termín zasadnutia MsZ dal na piatok. 
Bol by rád, keby to tak bolo aj naďalej, tak by sa mohol zasadnutí zúčastňovať.  
 

Peter Vološin – dopravná značka „Zákaz zastavenia“ pri ZŠ P. O. Hviezdoslava. Vznikol tam 
teraz problém.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – dopravný inšpektorát to schválil. Komisia dopravy najprv navrhovala 

zriadenie jednosmerky, ale dopravný inšpektorát to neschválil. Každé ráno tam vznikali situácie, 
ktoré boli nebezpečné pre chodcov aj vodičov. Deti často vystupovali priamo do vozovky. Opatrenie 
nie je proti rodičom, ale na ochranu ich detí.  

 
Peter Vološin – kto je správcom kontajnerových stanovíšť? Ľudia sa sťažujú na poodpadované 

zvary a podobne. Kde to majú hlásiť?  
 
Ing. Lýdia Gičová – kontajnerové stanovištia sú vo vlastníctve mesta. Ale pokiaľ sú ešte 

v záruke, treba to nahlásiť p. Balandovi a my to budeme reklamovať u zhotoviteľa stavby.  
 
Peter Vološin – na Table je veľký zápach z ČOV. Nedá sa tomu nejako zabrániť?  
 
Ing. Štefan Milovčík – opýtame sa správcu – Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti. Sme 

radi, že sa v spolupráci s vodármi podarilo čističku zrekonštruovať.   
 
Peter Vološin – kedy bude ukončená rekonštrukcia mosta cez Cirochu na Tablu? Hneď za 

mostom je veľká akoby prepadlina. Nedá sa s tým niečo robiť?  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – ešte len teraz sa v rozpočte schvaľovali finančné prostriedky na jeho 

rekonštrukciu. Mala by byť uzatvorená zmluva s VPS na jeho rekonštrukciu. Budú sa snažiť dať to 
do poriadku čím skôr.  
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MUDr. Marián Regec – značka „Zákaz vjazdu“ je umiestnená tesne pred mostom. Veľa ľudí 
o tom nevie. Treba tú značku posunúť – úloha. 

 
JUDr. Ján Paľovčík – nemohli sme ju posunúť, pretože z jednej strany je slepá ulica popri 

Ciroche a druhým smerom je vjazd do prevádzky.  
 
Ing. Štefan Milovčík – treba tam dať nejaké upozornenie, že most je mimo prevádzky a nedá sa 

cez neho prejsť. 
 
Mgr. Ľubov Reháková – JUDr. Alušík sa dopytoval na minulom zasadnutí na špeciálnu triedu 

– po dohode riaditeľov základných škôl a na základe žiadostí rodičov boli tri pracovné stretnutia. 
Dospeli k vzájomnej dohode, že špeciálna trieda bude zriadená na ZŠ Budovateľská. Rodičia 
súhlasili. Bude otvorený piaty ročník špeciálnej triedy.  

 
Mgr. Mária Todáková – je predsedníčkou komisie bytovej, sociálnej a zdravotníckej, ktorá sa 

zaoberá problematikou občanov a finančne nezaťažuje samosprávu. Na celý rok má komisia 
vyčlenených z rozpočtu mesta cca 6 000,- € ročne. Občania sú radi, že im mesto prispeje aj malou 
čiastkou. Problémom je však to, že mesto má nedostatok nájomných bytov. Občania majú o tieto 
nájomné byty záujem. Mesto sa riadi zákonom na odpredaj bytov, ale nové byty sa nestavajú. Na 
výstavbu bytov sme naposledy čerpali finančné prostriedky zo ŠFRB v roku 2010. Odvtedy sa nič 
nevybudovalo. Okolité dediny budujú nové byty. Vyzýva kolegov, poslancov, aby nebrali túto 
problematiku na ľahkú váhu. Nemala by sa riešiť iba výstavba umelej trávy či ľadovej plochy. 
Investor, ktorý chce vybudovať v bývalom robotníckom hoteli nové byty, nemá záujem o ich 
prenájom. Chce ich odpredávať. Byty si kúpia iba tí, ktorí nato budú mať. Ale čo mladé rodiny, 
osamelé či rozvedené matky s deťmi, ktoré v Snine nemajú kam ísť. Možno aj takto sa mnohí dostali 
na ulicu.  

 
Marek Gerboc – IBV – ľudia chcú budovať nové rodinné domy, pretože teraz je dobré obdobie 

na vybavenie hypotéky. Keďže tu nie sú voľné pozemky, mladí ľudia odchádzajú do okolitých dedín. 
Keď nepodchytíme mladých ľudí, budeme musieť rušiť MŠ, ZŠ. Prosí oddelenie výstavby, aby 
spracovali materiál, kde budú uvedené typy, kde je možné budovať IBV – či už na pozemkoch mesta 
alebo na iných pozemkoch, kde síce chýbajú inžinierske siete, ale ktoré by sme tam umiestnili – 
úloha.  

 
Ing. Ján Čop – pridáva sa k vystúpeniu Mgr. Todákovej. Treba sa tým zaoberať.  
 
Ing. Štefan Milovčík – nevie, či naberie odvahu, ale ak áno, na septembrové zasadnutie predloží 

nejaký návrh.  
 
Ing. Ján Čop – vieme už číslo, čo sa týka umelej trávy?  
 
Ing. Lýdia Gičová - v stredu má projektant doniesť rozpočet k projektovej dokumentácii. 
 
Ing. Ján Čop - T-18 – treba preveriť informáciu ohľadom statiky, aby sme zbytočne 

nevyhadzovali finančné prostriedky – úloha.  
 
Mgr. Erik Cap – detské ihriská sú v dezolátnom stave. Čo sa s nimi bude diať? Treba ich 

poopravovať.  
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Ing. Jana Rosičová, PhD. – dali sme to do rozpočtu, zamestnanci úradu ihriská prešli, nevie 
však, či už bola daná objednávka na VPS, ale do leta určite budú zrekonštruované.  

 
 
 

49. Záver 
 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.   
 
 
 
 
Snina 17. 06. 2016   
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík                                Ing. Jana Rosičová, PhD.  
         primátor                             prednostka MsÚ 
 
 
 
Overovatelia:  Mgr. Ľubov Reháková 
 
 

Mgr. Mária Todáková 
 
 
 
 
Zapisovateľka:  Ľubica Lattová 
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